
Protok6f nr XL/18

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 27 marca 2018r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11/13



W dniu 27 marca 2018 roku o godzinie 9:10 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wloctawek przy ul.

Zielony Rynek 7l/\3 rozpoczqly siq obrady XL sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji,
kt6rq zwotai i kt6re.j przewodniczyl Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski.
Ad. 1

Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
PrzewodniczAcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski otworzyl obrady XL sesji Rady Miasta

Wloclawek, witajqc Prezydenta Miasta - Pana Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w Prezydenta

Miasta, zaproszonych go6ci, przedstawicieli mieszka6c6w, medi6w, urzqdnik6w,
przedstawicieli slu2b mundurowych oraz radnych uczestniczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski

stwierdzil, 2e na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq

obecno6ci 20 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 27 marca br. sq prawomocne.

Lista obecnodci radnych z XL sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokotu,

Lista os6b uczestniczacych w XL sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokolu.

- przylqcie protokolu z obrad xxxlx
sesii Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafat Sobolewski poinformowal, ie w Biurze Rady Miasta

oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byl do wglEdu projekt

protokolu z obrad XXXIX sesji Rady Miasta Woclawek Vll kadencji, kt6ra odbyfa siq w dniu

12 marca 2018 roku, z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznai iwnie6i ewentualne

uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i uzupelnieh.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowat, ie radni wraz z

zawiadomieniami o obradach sesji otrzymali porzqdek obrad. PrzewodniczEcy Rady Miasta

zgiosil kilka wniosk6w o rozszerzenie porzqdku obrad. Zaproponowal, aby w punkcie 11

dodai projekt uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na udzielenie wsparcia finansowego

przez Gminq Miasto Wloctawek na rzecz Miejskiego Budownictwa Mieszkaniowego Sp. z

o.o. we Wfoctawku poprzez wnoszenie wklad6w pieniq2nych z przeznaczeniem na

podwy2szenie kapitalu zakladowego sp6lki.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie ww. wniosek Za

wnioskiem glosowafo 11 radnych.
W rezultacie dokonanego glosowania wniosek nie uzyskat wymaganej wigkszoSci.

Kole.jnq propozyc.jq zmiany zgtoszonq przez Przewod n iczqcego Rady Miasta byf projekt

uchwaly w sprawie podzialu 6rodk6w Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b

N iepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto wloclawek na realizacjq w 2018 roku zada6

na rzecz os6b niepetnosprawnych.
w wyniku glosowania przeprowadzonego z udziatem 23 radnych za rozszerzeniem porzqdku

obrad o ww. projekt uchwafy opowiedzialo siq 23 radnych przy braku glos6w przeciwnych i

bra ku glos6w wstrzymujqcych siq.

W rezultacie dokonanego glosowania wniosek uzyskal wymaganq wiqkszoSci.

Nastepnq propozycjq zgtoszonq przez Przewod niczqcego Rady Miasta bylo rozszerzenie

porzqdku obrad o projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Sejmiku

Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie podziaiu obszaru wojew6dztwa kujawsko-

pomorskiego na okrqgi wyborcze, ustalenia ich numer6w i granic oraz liczby radnych
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wvbieranych w tych okrQgach wyborczych do Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego.
W wyniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 23 radnych za rozszerzeniem porzqdku

obrad o ww. projekt uchwaly opowiedziaio siq 23 radnych przy braku glos6w przeciwnych i

bra ku gtosow wstrzymujqcych siq.

W rezultacie dokonanego glosowania wniosek uzyskal wymaganq wiqkszo6ci'

Ponadto Przewodniczqcy Rady poinformowal, ie przedmiotowe projekty uchwaly uzyskaly

opinie komisji stalych, zatem zostal spelniony wym6g 5 55 Statutu Miasta.

wobec braku innych zgloszeri zmian do porzEdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny

Rafal Sobolewski poinformowal,2e obrady xL sesji Rady Miasta bqdq realizowane wedlug

zmienionego porzEd ku obrad.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyinym'

prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjq z dzialalnoici

miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od 6 lutego 2018 roku do dnia 27

marca 2018 roku iprzedstawia sie nastqpujAco:

W zakresie dzialari Biura Zam6wieri Publicznych m.in':
- zawarto 2 umowy dotyczace udzielenia zam6wienia publicznego na ,,Ubezpieczenie

mienia, od powiedzia Ino(ci cywilnej oraz ubezpieczenia komunikacyjne Gminy Miasto

Wloclawek wraz z jednostkami podlegtymi pod wydzial Edukac.ii urzqdu Miasta wloclawek z

podzialem na 2 zadania". w toku sa postepowania m.in. na: ,,oczYszczanie miasta w zakresie

utrzymania czystosci i porzqdku na terenach z zieleniq w ciqgach ulicznych w okresie letnim i

zimowym oraz zimowe utrzymanie chodnik6w, zamiatania mechanicznego ulic oraz

op162niania koszy ulicznych, pojemnik6w, transport iutylizacja padlych zwierzqt" - na to

zadanie wplynqla jedna oferta, komisja przetargowa wystqpila z wnioskiem o wyb6r oferty

najkorzystniejszej. Kilkana(cie postqpowa6 jest w przygotowaniu Chodzi m'in o

nastqpujqce zadania: - utrzymanie teren6w zieleni na terenie miasta wloclawek z podzialem

na 5 zada6, - Przebudowa ulicy Pustej na odc. od ul. wiejskiei do ul. Prostej, - Przebudowa

ulicy Brzegowej, - Budowa miejsc postoiowych wzdlu2 ulicy Kujawskiej oraz Rozbudowa

infrastrukturv sportowo-rekreacyjnej o sifowniq zewnetrzna oraz naprawa placu poo

urzqdzenia do gier stolikowych przy Zespole Szk6l nr 11.

wydzial lnwestycji koordynuje zadania inwestycyjne z r62nym stopniem zaawansowania

realizacji. Ponadto wydzial na bieiqco wykonuje dziaiania zwiqzane z przeglEdaml

gwarancyjnymi, podejmuje dzialania zwiqzane z usuwaniem awarii oraz zleca przewidziane

w ramach zada6 inwestycyjnych opracowania dokumentacji'

W zakresie Wydziafu Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego m'in':

- w ramach ,,Programu wyr6wnywania r6inic miqdzy regionami lll" oraz 
"Aktywny

samorzqd" do Pa6stwowego Funduszu Rehabilitacji os6b N iepeinosprawnych przeslano

wniosek o dofinansowanie m.in. na zakup samochod6w dla Domu Pomocy Spoleczne.i ,,Na

skarpie" i Szkoly Podstawowej nr 5, do przewozu os6b n iepelnosprawnych, w tym

poruszajqcych siq na w6zkach inwalidzkich.



- we wsp6'lpracy z KomendE Miejskq Policji we Wloclawku iStarostwem Powiatowym
zorganizowano Vlll Wloclawski Przeglqd Spektakli Profilaktycznych odbywajqcy siq pod

haslem ,,Nie jestem wytworem okolicznoSci - jestem konsekwencjq moich decyzji". Final

odbyl siq 22 marca w Centrum Kultury Browar B. W przeglqdzie wziqlo udziat 5 grup.

- ogloszono otwarty konkurs ofert Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania

Problem6w Alkoholowvch oraz Przeciwdzialan ia Narkomanii na 2018 rok. tqczna wysokoji
(rodk6w publicznych planowanych na realizacjq zadarl objqtych procedurq konkursowq

wynosi 99 500,00 zl.
- realizujqc Uchwalq Rady Miasta Wloctawek z 25 kwietnia 2016 r. w sprawie przyjecia

programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program profilaktyki zaka2ei wirusem brodawczaka

ludzkiego (HPV) miasta Wloclawek" na lata 2016-2018, w drodze konkursu ofert dokonano

wyboru realizatora programu w 2018 r.20 marca zawarta zostaia umowa z Miejskim

Zespolem Opieki Zdrowotnej na kwotq 150 320 zl. Program bqdzie realizowany do 10

grudnia tego roku. Zaplanowano wykonanie szczepieri u 383 dziewczqt ur. w 2005 r. oraz

doszczepienie ll dawkq 8 dziewczqt zaszczepionych w 2O77 r., a takie zorganizowanie

spotka6 edukacyjnych dla dziewczqt ichiopc6w oraz rodzic6w.

W zakresie dzialalnodci Wydzialu Edukacji m.in.:
- zakoriczyty siq ferie zimowe, podczas kt6rych we wloclawskich plac6wkach zostafy

zaplanowane p6lkolonie. Dzieci braly udzial w zajqciach zorganizowanych w SP 2, SP 3, SP 5,

sP 7, SP 10 iSP 19. Uczestnicy p6fkolonii nie narzekali na nudq, poniewaz zaproponowano

im szeroki wachlarz zajqi, m. in. na lodowisku, w Multikinie, Miqdzyosiedlowym Basenie

Miejskim, Galerii Sztuki Wsp6lczesnej i innych instytucjach.

- 19 marca odbyio siq spotkanie dyrektor6w szk6l i plac6wek oSwiatowych z prezydent

Barbarq Moraczewska i dyrektor wydziatu edukacji Agnieszkq Bialopiotrowicz w sprawach

organ izacyjnych.

Do zadari wydzialu Kultury, Promocli i Komunikacii Spolecznej w omawianym okresie

n ale2alo m.in.:
- przygotowanie ikoordynacja miejskiej uroczystoici pn. Narodowy Dzie6 Pamigci ,,Zolnierzy

Wyklqtych" oraz przygotowanie Wloclawskiego Jarmarku Wielkanocnego.

W zakresie dziafari Wydzialu Rozwoju m'in.:
- w odpowiedzi na ogloszony przez Ministerstwo sportu iTurystyki w warszawie konkurs na

dotacje w ramach Programu rozwoju malej infrastruktury sportowo-rekreacyjn ej o

charakterze wielopokoleniowym 15 lutego zfo2ony zostal wniosek o dofinansowanie

przedsiqwziqcia pn. ,,Rozbudowa infrastruktury sportowo-rekreacyjn ej o silowniq

zewnqtrznE oraz naprawa placu pod urzadzenia do gier stolikowych przy Zespole szk6l Nr

11". Calkowita wartosi inwestycji wynosi prawie 450 tys. zl,, przy dofinansowaniu ze

6rodk6w Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w kwocie 25.000 zt'

- uchwalq Zarzqdu Wo.jew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego projektowi pn',,Budowa 2lobka

integracyjnego na osiedlu Poludnie we Wtoclawku wraz z wyposaieniem", przyznano

dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu operacyjnego wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w kwocie 2 199 610 zl. catkowita wartoSi projektu wynosi

6 700 000 zt.

W zakresie dzialari Wydzialu Gospodarki Mieiskiej m.in.:
- zawarto umowQ na wykonanie programu fu nkcjona Ino-u2ytkowego dla modernizacji

fontanny zlokalizowanej przy Teatrze lmpresaryjnym w ramach zadania inwestycyjnego pn.

"Zagospodarowan ie terenu na Placu Teatralnym przy Teatrze lmpresaryjnym"'



W okresie miQdzysesyjnym w Wydziale Srodowiska m.in.
- przygotowano iprzeslano do Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska iGospodarki
Wodne.j w Toruniu wniosek o przyznanie dotacji na wymianq 2r6del ciepla zasilanych
paliwami stalymi na terenie Gminy Miasto Wtoclawek w ramach programu EKOpiec2018.
W ramach informacji miqdzysesyjnej Biuro Sportu iTurystyki informuje, ie przeprowadzito
procedurq przyznania nagr6d i wyr62nie6 prezydenta za osiEgniete wyniki sportowe
zawodnik6w itrener6w w roku 2017. Jednoczeinie, wzorem ubieglego roku, przedstawiciele

Srodowiska sportowego mogli wskazai kandydata do wy16tnienia tytufem Mecenasa
Wloctawskiego Sportu, czyli sponsora (osoby/firmy/instytucji), kt6rej wsparcie finansowe
pozwala realizowai sportowe cele wtoclawskich klub6w.
W zakresie dzialari Centrum Obslugi Inwestora 6 marca przedstawiciele Centrum

uczestniczyli w Warszawie w Konferencji pn.: ,,Centra usfug biznesowych", zorganizowanej
przez Ministerstwo Przedsiqbiorczoici i Technologii. Pracownicy COI spotkali siQ z

przedstawiciela mi organizacji zrzeszajqcej najwiQkszych inwestor6w z braniy centr6w uslug

biznesowych oraz ekspertami zajmujqcymi siq um iqd zyna rodowien iem uczelni wy2szych W

wyniku nawiqzanej wsp6lpracy z Ministerstwem Przedsiqbiorczosci iTechnologii Centrum

Obstugi Inwestora przygotowalo dla ministerstwa analizq sytuacji miasta Wloclawek pod

kEtem inwestor6w z bran2y centr6w uslug biznesowych.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad

zagadnieniamr dotyczqcymi przedstawionej przez Prezydenta Miasta informacji miqdzy

sesyjnej.

W dvskusii udzial wzieli:
Glos zabrat Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski. ,,Ja mam pierwsze pytanie

do Pana Prezydenta, wynikajace z faktu, ie Regionalna lzba Obrachunkowa uchylila naszE

uchwalq zwiqzanq z Wieloletniq PrognozE Finansowq chciaibym zapytaf, czy w tym czasie do

dnia dzisiejszego od poczqtku roku zaciqgaf Pan jakie5 zobowiqzania finansowe, kt6re

wynikajq z par. 4 te.iie uchwaly o WPF. Ja nie oczekujq tej odpowiedzi teraz, ale chcialbym,

aby ona zostala udzielona". (wypowiedi doslowna).

Glos zabral radnv Damian Chetminiak.,,Panie Prezydencie, Panie Przewodniczqcy, Wysoka

Rado, chciatbym zapytai Pana Prezydenta czy juZ zostal rozliczony budiet za 20L7 rok, a

odnoszq siq dlatego do tego konkretnego pytania, bowiem kiedy skladali(my propozycje do

budietu na transport publiczny, Pan Prezydent obiecat, ie jak zostanie rozliczony to na

marcowej sesji stanie te 8oo tysiQcy bqdi 1.000.000 ziotych dla transportu publicznego. Tak

jak wczesniej te2 przedstawiatem, Pani Skarbnik pomylila siQ tei w swoich wyliczeniach,

bowiem zakladata dochody na poziomie 6 mln. zf. za bilety, wyszlo 838 tys. wiecej.

Natomiast na komunikacjq miejska przeznaczono r6wnie malo pieniedzy, co w latach

ubieglych i ten wozokilometr jest n iewystarczajqcy, mieszkaricy zwracajE siq do radnych o

kolejne polqczenia, jednak z racji tak niskiego wozokilometra nie jeste(my w stanie sprostac

potrzebom mieszkaic6w, co nie pozwala r6wniei dokoticzyi poprawnie audytu jeszcze na

trzech kolejnych liniach. A wiec ta zmiana, kt6rE Pan obiecal mieszka6com na marcowej sesji

dobrze byloby, aby stanqla na kolejnej. No ijeszcze jedno pytanie kiedy bqdzie ogtoszony

przetarg na autobusy elektryczne, bowiem nowa ustawa z dnia 18 stycznia o elektro

mobilno(ci ju2 mobilizuje wszystkie miasta w Polsce do tego, 2eby kupowaly autobusy

elektrvczne i do 2025 20% taboru musi stanowii autobusy elektryczne, wigc wiele czasu nie



zostalo i zar6wno ta wladza jak i kolejna po wyborach bqdzie siq musiala powainie zmierzyc
z transportem publicznym wiqc Pafstwo moglibyScie jui tei nakre6lii kierunek na kolejne
lata jak transport publiczny ma funkcjonowai w naszym mieicie, dziqkujg". (wypowiedi
doslowna).
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafai Sobolewski.,,Przypominam,2e w tym
punkcie zadajemy pytania dotyczqce informacji Prezydenta i proszq o zadawanie kr6tkich,
zwiqzlych pytai". (wypowiedi doslowna).
Gios zabral radnv Jaroslaw Chmielewski. ,,Panie Prezydencie, Panie Przewodniczqcy tak jak
Pan prosit, kr6tkie zwigzle pytania do Prezydenta. Pierwsze pytanie dotyczqce hali OSiR,

mogliimy od ostatniej sesji zaobserwowai pewne rzeczy wydania 10 mln. zl. na halq OSiR, ja

chcialbym zapytai Pana Prezydenta czy Pan Prezydent zamierza coS zmienii moie w
procedurze, kt6ra powinna obowiqzywai w mieicie dotyczaca odbioru kofcowego
inwestycii miejskich, bo to,2e protok6f koricowy jest bez uwag, a mo2na golym okiem
zauwa2yi usterki, kt6re sq i wypowied/ Pana Prezydenta, ie jak jest inwestycja za 10 mln. zl.

to muszA byi usterki to jest dla mnie skandal i my5lg, ie powinien Pan jakiei wnioski
wyciqgnqi i chcialbym zadai pytanie czy w zwiqzku z tym zostaly podjqte jakieS kroki czy

zostata zmieniona jaka6 procedura dotyczqca odbior6w koricowych, czy Pan Prezydent
wyciqgnqf wnioski na sam koniec, to jest pierwsze pytanie, drugie Panie Prezydencie,

wla6ciwie to nie bqdzie pytanie, to bqdzie apel. Wczoraj mialo miejsce posiedzenie Komisji

Dorainej ds. studium - my jako radni opiniowali3my wczora.j wnioski, kt6re wplynqly do

sklep6w wielkopowierzch n iowych ize zdziwieniem zaobserwowaliSmy, 2e wplynEl wniosek z

Centrum Obslugi Inwestora gdzie poproszono nowego kierownika tego Centrum, kt6ry nie
potrafil nam odpowiedziei na podstawowe pytania dotyczEce tegoi przedsiqwziecia i

chcialbym zapytai Pana Prezydenta czy co( w tej materii siq zmienilo jeieli chodzi o Pa6skq

wypowiedi, wypowiedi marszalka r6wniei dotyczqcq budowy w naszym mie6cie centrum
przesiadkowego.ie2eli chodzi o kwestiq dworca autobusowego, bo taki wniosek przez COI

wplynql odnoSnie budowy galerii handlowej wlaSnie na czq6ci powierzchni dotyczEcej

dworca autobusowego i proszq Pana Prezydenta, aby Pan Prezydent siQ w tej materii
wypowiedziaf. Nastqpna Komisja jest za 2 tygodnie w poniedzialek wtedy to Centrum

Obsiugi ma siQ wypowiedziei na ten temat, czy podtrzymuje sw6.i wniosek czy nie. Moie
by5my siq dowiedzieli od Pana Prezydenta jakie jest zdanie Pana, co innego m6wicie w
lutym, co innego m6wicie w marcu czy co6 w tej materii sig wydarzylo, dziqkujq".
(wypowiedi dostowna).
Gfos zabrat Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski.,,Rozumiem,2e jedyny

supermarket, kt6ry bqdzie otwarty w niedzielq, to bqdzie supermarket miasta Panie

Prezvdencie".
Glos zabral radnv Dariusz Jaworski.,,Panie Przewodniczqcy, Padstwo Prezydenci, Szanowni

Padstwo, mam jedno pytanie, w okresie miqdzysesyjnym Panie Prezydencie przydzielili6my

Srodki dla organizacji pozarzqdowych w zakresie tematyki sportowe.i i kulturalnej iwszystko
ladnie przebieglo organizacje otrzymaly z resztE byfem sam glosem doradczym tej komisii.

Ale nie o to chcQ pytai wracam do wydarzenia, kt6re mialo miejsce na sesji Rady Miasta pod

koniec zeszlego roku, kiedy dostali6my do zaopiniowania projekt uchwaly o wsp6lpracy z

organizacjami pozarzqdowymi. Jak Pan dobrze pamiqta sfu2by Pana przygotowaly w
pewnym sensie wadliwy, klamliwy projekt uchwaly ze wzglqdu na to, ie w uzasadnieniu byla

napisana nieprawda, re ten projekt uchwaly byi konsultowany z Miejskq RadE Po2ytku

Publicznego. Z informacji, kt6re do mnie na dzief dzisiejszy docierajq, jeden z cztonk6w



Miejskiej Rady Poiytku Publicznego kwestionowal wa2no6i tej uchwaty, nie wiem, czy zlo|vl
skargq do wiadz miasta. Ja tutaj mam do Pana Prezydenta pytanie, co w tym aspekcie

m6giby Pan nam powiedziei, czy istnieje zagro2enie czy ta uchwaia, kt6rq przyjqliSmy

poprzednio, czyli o wsp6lpracy z organizacjami, warunkiem dalszego dzialania, jeSli chodzi o

5rodki finansowe dla organizacji pozarzqdowych istnieje n iebezpiecze6stwo uniewainienia
tej uchwaly ze wzglqdu na to,2e nie byla ona konsultowana z Miejskq RadE PoZytku

Publicznego, dziqkujq bardzo". (wypowiedi doslowna).
Gios zabrat Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Dariusz Wesolowski. ,,Panie

Przewodniczqcy, Panie Prezydencie jako przedstawiciel sp6lek miejskich mam do Pana

pytania, poniewai nie bgdq pytal Pana Prezesa Sp6lki, poniewa2 Pan Prezes Sp6lki nie

podlega bezpoSrednio radnym imam tE wiedzQ ibgdq pytal Pana, poniewa2 dostalem

odpowiedi wlaiciwie nie od Pana Prezesa, gdzie Pan Prezes byt pytany na sesji Rady Miasta,

lecz od prokurent6w, nie podpisal siq Pan Prezes pod tymi odpowiedziami, na kt6re tak

naprawdq nie dostalismy odpowiedzi. Ja tylko kilka punkt6w zapytam siq Pana Prezydenta,

poniewai akurat tutaj mogQ. Jeieli chodzi o wyjazdy siu2bowe, prokurenci, moie Pan

Prezes, w zwiazku z wieloletnim zaniedbaniem poprzedniego Zarzqdu Sp6iki w zakresie

inwestycji zarzQd stosowat politykq niedopuszczania pracownik6w do r62nych rodza.i6w

form ksztatcenia izdobywania wiedzy, zatem Zarzqd Sp6tki nie podziela opinii wyrazonej w

trakcie sesji Radv Miasta wlociawek w tym zakresie, wiQc nie interesuje Zarzqd Sp6lki to, co

radni pytali. Panie Prezydencie, dlatego pytam Pana, takq dostalem odpowiedi od zarzadu

sp6lki. Pytalem te2 odnosnie 6rodk6w pieniq2nych na koniec okresu 201.4/2015 itu ju2

kompletnie siq mi nic nie zgadza, poniewa2 na 30.04.2014 bvto 10 mln. zi. tutaj zarzqd sp6tki

m6wi, 2e ma 11 mln. co prawda m6wi o grudniu, nastqpnie ma lL potem 9 inastQpnie ma 9

itu jest najwiqksze zaskoczenie dla mnie Panie Prezydencie, poniewai na 31 grudnia 2017

rok Zarzqd Sp6lki wykazuje, ie ma !7 mln. zl. na koncie. Z 9 mln - 17 mln a zatem jest

pytanie po co kredyt, skoro majq 17 mln. zl. na koncie to po co brad kredyt na inwestycjq na

Michelin, niezrozumiale jest to dla mnie kompletnie. Informujq Pana jakq dostalem

odpowiedi. Pytatem te2 o ciepio systemowe Panie Prezydencie, zatzEd sp6lki znowu

odpowiada, ie Miejskie Przedsiqbiorstwo Energetyki cieplnej wloclawek jest czlonkiem lzby

od 1 wrze6nia i ptaci 16 tys. zl. i teraz jest pytanie czy placi na to, 2e jest czlonkiem lzby czy

za to, 2e ciepfo systemowe pokazuje siQ co miesiEc w naszej telewizji i w radio, bo nie

dostalem odpowiedzi na to pytanie. Ja rozumiem,2e chyba tutaj 16 ty5. placi siq po to, 2e siq

wpisalo, bo je2eli sig wpisalo to wiemy, ale pytanie, ile jeszcze co miesiqc siq placi i po co to

w og6le jest potrzebne. wiQc Panie Prezydencie tei nie dostalem na to odpowiedzi,

lakoniczna odpowiedi. NastQpne pytanie moje byly kt6re kompletnie nie ma tu umieszczone

w tym odpisie, caty czas siQ pytam, gdzie jest ten samoch6d, kt6ry zostal zakupiony w MPEC,

a wiec ta Toyota RAV 4, nie ma kompletnie 2adnej odpowiedzi, je2eli chodzi o ten

samoch6d. Nie dostalem te2 odpowiedzi w jakim celu powstala specjalna kom6rka o nazwie

Biuro Zarzqdu - skoro Zarzqd jest jednoosobowy, nie mam na to te2 odpowiedzi, dlatego sie

pytam Pana Prezydenta. Nastqpne pytanie - w jakim celu dzial ochrony Srodowiska i kontroli

jakoici podlega dyrektorowi ds. technicznych, jeSli zobowiqzany jest do kontrolowania jego

dzialalnosci, podlega sam pod siebie, nie moina sprawdzai. Inie dostalem te2 odpowiedzi,

dlaczego w latach 2075-2016 zaniechano budowy 7 km. bocznicy kolejowej, gdzie bylo

zagwarantowane na to 31 ty6. zl. wydano na to tylko 1000 zt. Caly czas nie mam odpowiedzi

Panie Prezydencie, dlatego te2 pytam Pana, Pan Prezes siq nie podpisuje tylko prokurenci siQ



podpisujE wiQc.iak coS.iest nie tak to nie.ja tylko prokurenci. Ja bym prosii niech siq Pan

Prezydent podpisze pod tym bqdzie wiadomo". (wypowiedi doslowna).

Gfos zabral Radnv J6zef Mazierski. ,,Panie Przewodniczqcy, Szanowni Paistwo Prezydenci,

Szanowni Paristwo Radni, ja mam pytanie do Pana Prezydenta w zakresie miqdzysesyjnym, a

mianowicie na stronie internetowej oglosil Pan zam6wienie publiczne pn. Budowa drogi

dojazdowej w ramach zadania budowa, rozbudowa, adaptacja pomieszczefl pod funkcjq
plac6wek opieku ficzo-wychowawczych czternastek. Z opisu tego przedmiotu zam6wienia

przeczytatem, 2e to jest bardzo szerokie, du2e zadanie, bardzo obszerne, bardzo du2y zakres.

w zwiqzku z tym mam pytanie z jakiego rozdziatu, paragrafu zamierza Pan to zrealizowai i

sfinansowad, dwa poproszq o wartoii szacunkowq przedmiotu zam6wienia orientacyjne,

poniewa2 wiemy jakie mamy Srodki na ,,14", ja prosilem wcze6niej, 2eby siq zastanowii, czv

bgdziemy realizowai"14" przy ul. tubnej, bo mamy termin do 2027' iui wydali5my 250 tys'

zl. na,,I4" zwiqzane z odwodnieniem w zwiqzku z tym proszq o udzielenie informacji czy

nam starczy, z jakiego rozdziaiu, paragrafu. I drugie pytanie mam odnoSnie hali osiR,

poniewai co ses.iq pytalem, czy w protokole odbioru, prosze o jednoznacznq odpowied2, Pan

Dyrektor Andrzej walczak jako uiytkownik podpisal protok6t bez usterek, czy w trakcie

odbioru zglaszal usterki jako u2ytkownik czy nie, tylko to jedno prosze, poniewai uwa2am,

ie to uiytkownik powinien najwiQcej tutaj wnie(i je2eli byty usterki, najwiqcej moie nie

protestowai, ale zgtaszat bo on bqdzie u2ytkowai to, czy zadanie zostalo rozliczone

finansowo Pani Prezydent iwiemy,2e nie zostato wykonane w terminie czy Pan jako

zamawiajqcy podpisywal umowq , zostaly naliczone odsetki wykonawcy, jesli tak to w jakiej

wysokoSci, dziqkujq bardzo". (wypowiedl doslowna).

Gtos zabrai radnv Andrzei Kowalski.,,Panie Przewodnicz4cy, Pafistwo Prezydenci, szanowni

Paistwo Radni ja chcialbym w kr6ciutkiej informacji uzupelnii wypowiedi Pana Prezydenta,

poniewai moie Panu Prezydentowi umknqlo, ale wczoraj zostal otworzony osrodel(

koordynacyjno-ed ukacyjno-terapeutyczny w ZS nr 3, jest to bardzo wa2ny o(rodek, ze

wzglqdu na to, ie po raz pierwszy zostaly uruchomione Srodki z Ministerstwa Rodziny, Pracy

i Polityki spolecznej na kwotq prawie 800 tys. zl. jest do Program ,,za iyciem", kt6ry bedzie

wspomagal dzieci, kt6re majE przypisane wczesne wspomaganie rozwoiu' Chcialbym

powiedziei Panie Prezydencie, 2e jest bardzo wa2ne, poniewa2 ZS nr 3 ma wyjetkowych

specjalist6w i ta pomoc, kt6ra bqdzie udzielana dzieciom akurat w dobre rqce trafila. A taka

osobista dygresja, chciatbym podziqkowai Pani Prezydent Moraczewskiej za osobiste

zaanga2owanie wlainie w ten projekt, dziqkujq bardzo". (wypowiedi doslowna)'

Gtos zabrala radna Mariola Gawtowska. ,,szanowny Panie PrezYdencie, szanowni Panstwo

Radni, szanowni zaproszeni go6cie, Panie Prezydencie problem remontu mostu iul.
Grodzkiej, wiqc kr6ciutko, mieszkaicy oczekuj4, ie zwiqkszy Pan nadz6r nad pracami'

zwlaszcza je2eli chodzi o ul. GrodzkE. Jest w tej chwili tam wahadlo, bardzo uciq2liwa

sprawa, Paristwo wiecie, ie zdarzalq siq kosmiczne korki, jeieli chodzi o most i GrodzkE,

trudne sprawy czasem jakies koliz.iq, mieszkaricy 2yczq sobie, aby Pan Prezvdent zwiqkszyt

nadz6r, aby odcinek, kt6ry jest przejezdny przy ul. Grodzkiej, je2eli chodzi o to wahadfo,

zeby zabezpieczai na biezqco za ka2dym razem nawierzchniq, niwelowai tzw. dziury, 2eby

samochody mogty przemieszczai siQ bezpiecznie, ale tez nad26r nad tzw' bhp dla

pracujEcych tam ludzi, kt6rzy pracuja przy tym remoncie, obsluguja maszyny poniewaz sama

widziaiam jak swobodnie pozwolq sobie powiedziei zachowujq siq osoby tam pracujEce,

dobrze, ie do tej pory nikomu nic sie nie stalo. Bywa, ie samochody przejeid2ajE w tym

momencie pracuje jakaS maszyna i za.imuje ten pas ruchu, kt6ry jest w tei chwili przeiezdny.



Proszq r6wniei pamiqtai i na to zwr6cii uwagq o chodniki, rok szkolny trwa, dzieci zmagajE

siq z problemem bezpiecznego przemieszczania siq do szkoly imieszkafcy do swobodnego
przemieszczania siq ulicami i chodnikami osiedla, bardzo proszq. I pytanie Panie

Prezydencie, czy planuje Pan czy jest mo2liwoii, aby na czas Swiqt wstrzymat prace na

moicie ina ulicy Grodzkiej,2eby swobodnie mogli przemieszczai sig mieszkafcy chocia2by

w tym kr6tkim czasie przedSwiqtecznym, Swiqtecznym i po6wiatecznym, bardzo proszQ o

odpowiedi, dziqku.iq bardzo". (wypowiedi doslowna).

Glos zabrafa radna Olga Krut-Horonziak. ,,Panie Przewodniczqcy, Szanowni Pa6stwo,

jakkolwiek dosyi dlugo mnie nie bylo, to sprawa MPEC jest dla mnie waina i informacja,

kt6rq zlo2yl Pan Prezes moina zaliczyi jako nie do przyjqcia, tak jak informacja, kt6ra nie

zostala przyjQta podczas pobytu na tej sali Pana Prezesa izio2enia informacji o dziatalno(ci

MPEC. Panie Prezydencie, Pan na jednej z sesji nie odpowiedzial na moje pytanie jaki byf i

jest cel rzeczywisty i proszQ to wreszcie ujawnii powolania nowej sp6lki pomiqdzy MPEc a

saniko. To co napisaf Pan Prezes w tym pi6mie dla radnych o dzialalnosci MPEC, mo2na

potraktowai z najwy2szym zdziwieniem o ile nie z innymi odczuciami, a mianowicie

wszystkie zadania oczyszczania miasta, zbieranie odpad6w bezpiecznych i niebezpiecznych,

utrzymanie porzqdku, utrzymanie zieleni to sq zadania, kt6re wymienif w tvm, 2e piSmie

odno6nie sp6tki Pan Prezes MPEC. Bardzo proszq o wyjaSnienie mieszka6com czy sp6lka

Saniko przerzucila czqsd swoich obowiqzk6w w utrzymaniu porzqdku w mieScie odno(nie

odpad6w naj162niejszych przejql te obowiqzki MPEc. A jeieli jest to zupelnie inny cel to

wreszcie proszQ prosto iwyrainie to powiedziei, a nie taki kamufla2, kt6ry stosuje Prezes

MPEC. Bo albo MPEC bqdzie utrzymywal zieleri a saniko bqdzie nas ocieplai, albo jest

zupetnie coi innego na rzeczy i mieszkaicy musza to wiedziei a nie takie zaciemnianie istoty

powstania tego nowego organizmu. Jest to bardzo bulwersujqca sprawa, dziekujq"'

(wypowiedi dosfowna).
Glos zabral radnv Jarosfaw Hupalo. ,,Panie Przewodniczqcy, Pafistwo Prezydenci, szanowni

panstwo Radni i zgromadzeni mieszkaicy, ja miafem w tym punkcie, kt6ry odnosif siq

oczywi5cie do zadari, kt6re wykona'l Prezydent w okresie miedzysesyjnym nie zadawai

pytari, mialo to byi pwanie Klubu radnych SLD w innym miejscu my6lq, ie w wolnych

glosach, ale wszyscy Pafistwo pytacie o prezes6w, pytacie o powstate sp6lki iinne rzeczy,

kt6re funkcjonu.iE ju2 du'o wczeSnie.i, wiqc zadam pytanie Panu Prezydentowi w imieniu

Klubu radnych SLD. Czy prawdq jest to, ie Pan Prezydent planuje zatrudnie

Przewodn iczqcego Rady Miasta Rafala Sobolewskiego w jednej ze sp6lek naszego miasta,

jeSli tak jest to proszq, aby Pan siq wyra'nie do tego ustosunkowat. Natomiast m6wiq

wyrainie,2e Klub radnych 5LD sprzeciwia siq takiemu dziataniu, bo chcq powiedziei,2e

bqdzie Pan autoryzowai pewne dziaiania, kt6re nie sq zwiqzane z etykq wypelniania

mandatu radnego. wiqcej na ten temat nie bqdq m6wil, ale prosze Pana o ustosunkowanie

sie do tego pytania, dziqkujq". (wypowiedi doslowna)
,, Pan ie radny przede wszystkim

trzeba bylo zadai pytani mi, czy ja chcq podjqi takie zatrudnienie a nie wypuszczae takie

informacje, kt6re sq bezsensowne. Ale ja nie udzielq Panu nastepnym razem glosu, jeieli

Pan bqdzie m6wil takie pierdoty. Proszq podai przyklad, kiedy tamiq prawo, prosze poda6 to

na pi6mie". (wypowiedl doslowna).
Gtos zabrala Pani radna Katarzvna Zarebska.,,Panie Przewodniczqcy, Paistwo Prezydenci,

szanowni Pa6stwo, szanowni go(cie, ja bym chciala tutaj odniesd siq do sl6w Pana radnego

Jaroslawa Chmielewskiego. Panie radny Chmielewski ja tez jestem czlonkiem Zespotu



Doradczego ds. zagospoda rowan ia przestrzennego miasta Wloclawek. W dniu wczorajszym

odbylo siq takie posiedzenie Zespotu, ale my uczestn iczyliSmy w dw6ch r6inych
posiedzeniach tego Zespolu. Bo w dniu wczorajszym byli przedstawiciele Centrum Obsfugi

Inwestora, kt6rzy wyczerpujqco przedstawili informacjq nt. wniosku zloionego tylko
przypomnQ, ie ten wniosek zostal zfo2ony w paidzierniku przez kierownika Zarqbq, a my

wczoraj, czyli w marcu dopiero debatowali6my, dyskutowali6my na temat tego wniosku,

wiqc od paidziernika do miesiqca marca nic w tym zakresie nasz Zesp6l nie zrobit, dziqkujq

bardzo". (wypowiedi dostowna).
Glos zabrat Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski. ,,Dobrze, 2e jeszcze nie ma

jednej osoby zatrudnionej z tej rodziny, bo wtedy wiecej glosdw by(my mieli, je6li chodzi o

obronq prac urzgdnik6w w tym zakresie". (wypowiedi dostowna).

Glos zabrat radnv Krzvsztof Kukucki.,,Panie Przewodniczqcy, Panie Prezydencie, Wysoka

Rado, najpierw dwa sfowa do Pana Przewodn iczqcego, ja siq zglaszalem, tylko Pan

notorycznie nie widzi moich zgloszerl, tak bylo na ostatniej sesji, ijeszcze na poprzedniej

sesji, kiedy zglaszalem siq do wa2nej i istotnej dyskusji dotyczqcej bud2etu i finansow

naszych mieszkaric6w, a Pan albo zamyka dyskusjq, albo nie widzi tak jak przed chwilq

mimo, ie za stolem prezydialnym siedzi nie tylko Pan iPanu podpowiadaja, wiqc to

rozumiem, ie jakieS osobiste ma Pan kompleksy, ale to jui jest Pana sprawa nie mo.ia'

Wracajqc do sytuacji z wczorajszego Zespoiu Doradczego to tak naprawdq to ja bym tak do

kofica nie bronil tej kwestii, bo faktem jest, 2e centrum obslugi Inwestora zlo2yfo wniosek w

kt6rvm nie potrafilo uzasadnii swojej koncepcji i niezale2nie od tego czy to jest wniosek

poprzedniego kierownika czy obecnego kierownika, ja rozumiem, ie m.in. przez takie

wnioski poprzedni kierownik przestat byd tym kierownikiem ibyi moie to jest krok w

dobrym kierunku, bo jeieli bySmy mieli poddad analizie efekty dzialalnojci poprzedniego

kierownika col to chyba bvlaby to nienajlepsza laurka, wiqc ja mam du2q nadziejq zwiqzanq

ze zmianQ tego kierownika i z faktem, ie bqdzie nowa osoba i byi mo2e bqdzie miala pomysf

jak to centrum ma funkcjonowai a przede wszystkim jak ma sprawii,2e nasze miasto

gospodarczo stanie na nogi . Gdyby bylo tak jak m6wila przed chwilq Pani radna, 2e byto to

wyjainione w spos6b oczywisty inie pozostawiajqc 2adnych wEtpliwo6ci to nie

odkladaliby(my naszej decyzji o 2 tygodnie. Jednak prawda jest taka, ie dalismv troche

czasu na to, iebv COI zrozumialo, co poprzedni autor miaf na mySli skladajqc ten wniosek a

po drugie,2eby3my my z czystym sumieniem mogli podjqi decyzjq. A decyzja izagadnienie

sq niezwykle ciekawe iinteresujqce sted tei tak delikatnie do tematu podchodzimy, bo

wniosek dotyczyl objgciem w studium terenu znajdujqcego siq przy dworcu, obszarem

przeznaczonym dla wielkopowierzchn iowych obiekt6w handlowych, czyli docelowo

rozumiem, ie taka byla idea autora,2e na tym terenie miaiaby powstai byi mo2e jakaS

galeria w powiqzaniu oczywiScie z uslugami publicznymi. wqtpliwo5ci, kt6re siq wczoraj

pojawily na tym Zespole ....
,,Panie radnY czy to jest

pytanie, ja nie chcq Panu przerywai, ale naprawdq Pan nie rozumie chyba treSci tego

punktu, to jest pytanie do Prezydenta dotyczAce informacji, kt6rq zloiyl w okresie

migdzysesyjnym a nie swobodna wypowiedl na temat tego, co siq Panu wydaje, co siq

powinno wydarzyd w pewnych czqdciach miasta". (wypowiedi doslowna).

Ponownie glos zabral radnV KrzVsztof Kukucki.,,Panie Przewodnicz4cy niech siq Pan wykaie

odrobinq cierpliwo(ci zaraz dojdq do pointy, zdaje siq, ie statut okre(la ramy czasowe w



kt6rych mogq zadawai pytanie i zdaje siq, 2e tych ram czasowych nie przekroczylem..."
(wypowiedZ dosfowna).
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski.,,Wla6nie przekroczyf Pan

te ramy czasowe tak2e proszq zmierzai do pointy". (wypowiedi doslowna).
Ponownie glos zabral radnv Krzvsztof Kukucki. ,,Wracajqc do wqtku, Pan PrzewodniczAcy jest

niecierpliwy, znany jest z tego, 2e du2o nie lubi pracowai, natomiast ja chcialbym

dowiedziei siq konkretnie od Prezydenta, bo byi mo2e jest jaki6 inwestor, kt6ry chciafby

zainwestowai na tym terenie, je2eli tak to bylaby wa2na i kluczowa informacja dla naszego

Zespolu, 2eby podjqi tq decyzjq i byi mo2e ten teren, kt6ry zostal we wniosku wskazany jest

terenem zbyt ostro2nie wskazanym , dlatego,2e teren ten zostaf zaznaczony na placu

manewrowym dzisiejszego PKS-u , byi mo2e we wniosku nale2afoby go rozciqgnQe, a2 do ul

Mitej iwtedy zresztq takie koncepcje siq od czasu do czasu w naszym mie6cie pojawiajq,

2eby tq funkcjq publicznq z komercyjnq potqczyi itaki wiqkszy obiekt wielkopowierzchn iowy

m6glby na tym terenie powstai. Pytanie tak jak powiedzialem tak jak zadalem dotyczy czy

jest zainteresowanie tym terenem prywatnych inwestor6w, jeieli nie ma to byi mo2e cafy

wniosek staje siq bezprzed miotowy, dziqkujq". (wypowiedi doslowna).
,,Mialem nie stosowai

takich osobistych wypowiedzi, ale chcQ zaznaczyi tylko jednE rzecz, wypowied2 Pana

Jaroslawa Hupalo iKukuckiego byla bardzo mijajqca siq z prawdq. chcialem powiedziec

Pa6stwu iPanom przede wszystkim,2e wiqkszoSi decyzji na tej sali podejmujq radni Rady

Miasta wloclawek nie Przewodniczqcy sam. To radni przeglosowujq przerwy, to radni

przeglosowujq zakoriczenie dyskusji, radni te2 przegtosowujq wreszcie w wiqkszo6ci

porzqdek obrad isame uchwaty. To wreszcie radni Panie Kukucki w wiQkszo6ci zadecydowali,

ieby odwolai Pana z funkcji Przewod niczqcego Rady Miasta Wloctawek ito oni w wiqkszo6ci

zdecvdowali, 2eby Pan nie prowadzil tych obrad. w zwiqzku z czym, jeSli kto( mialby leczyd

kompleksy to chvba bardziej Pan ni2 ja, takie prosze o tym pamiqtai". (wypowied2

dosfowna).
Glos zabrafa radna Agnieszka Chmielewska.,,Panie PrzewodniczQcy, Paistwo Prezydenci'

szanowni Pafistwo Radni, Pan Przewodniczqcy wywotat mnie do odpowiedzi ipoczEtkowo

nie zamierzaiam zabierai gfosu, natomiast chcialabym prosii Pana Prezvdenta, je2eli chodzi

o remont ulicy Grodzkiej, nie jest to pytanie, poniewai dynamika prac rzeczywi6cie od

jakiegoi czasu jest bardzo intensvwna, prosilabym, 2eby rzeczywi(cie dopilnowai, 2eby byla

ona taka do korica. Dziqkujg Pani Prezydent Magdalenie Korpola k-Komorowskie.i za osobiste

zaangaZowanie idopilnowanie tej dynamiki prac. W tej chwili pracujq dwie ekipy, od 1-

kwietnia wchodzi jeszcze trzecia, wiQc sytuacja bqdzie doSi trudna, dodatkowo remont

mostu. I tutaj moja pro6ba do Pana Prezvdenta, 2eby te odcinki na mo6cie, je2eli bqdzie

wymagala tego technika prac byly wydfuiane nie w okresie kiedy jest najwiqksza

intensywnoji ruchu w godzinach szczytu bo czasami te prace wymagaja przedtuienia tych

umownvch 150 metr6w, zeby tych przesuniqi dokonywai w nocy, nie w okresie szczytu

poniewa2 jest wtedy mn6stwo skarg mieszkaric6w i przejazd przez most jest bardzo

utrudniony, to taka mo.ja proSba i jeszcze raz bardzo dziqkujq za to wzmo2enie nadzoru na

Grodzkiej i ta intensywnE dynamikq prac i ta druga pro(ba, 2eby dopilnowai, ieby tak byfo,

2eby te ekipy siq wzajemnie ze sobq sprqzaly i tak dobrze ze sobE wsp6ipracowaly jak do tej
pory, dziqkujg bardzo". (wypowiedi doslowna).

Glos zabral radnv Stanisfaw Krzemieniewski. ,,Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado, no

musialem siq odezwat, bo ja walczylem o tE GrodzkE prosze Panstwa, no a teraz ma
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Prezydent problemy z tq Grodzka caiy czas. Bym chcial, ieby ta Grodzka byla zrobiona jak siq

naleiy, od samego poczqtku powinien byi zrobiony dobry plan a nie te poprawki itd. I bym
prosil radnych, bo m6wiq o tym mo6cie itd. A ja bym mial proibq do Pana Komendanta

Policji, tutaj jest na sali, 2eby tei zwr6cil uwagq jak sq korki np. w sobotq lub w niedzielq a

ludzie ju2 nie kieru.jq ruchem w tych dniach na mo6cie, ieby Policja tei siq wiqczyla iwysiala
patrol,2eby ten ruch odblokowala, jeieli jest nasilony itd. dziqkujq bardzo". (wypowiedZ

dosfowna).
Gios zabraf Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski.,,Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado,

zaproszeni Go6cie, postaram siq udzielit odpowiedzi na pytania, kt6re tutaj padly, bardzo

dziqkujq Paistwu Radnym za te pytania, bo jak mniemam sa one wyrazem troski o realizacje

wielu zadari na terenie miasta, kt6re z urzqdu nadzorujemy i inicjujemy. Natomiast jeSli

Paistwo pozwolq zanim przejdq do udzielania konkretnych odpowiedzi bqdl w niekt6rych
sprawach poproszq moich zastQpc6w, chcialbym jeszcze swojq opiniq wyrazii na temat tego
glosowania, kt6re siq odbylo przy okazji rozszerzenia porzqdku obrad, a chodzi mi tutaj
bardzo konkretnie o umowq wsparcia, kt6ra nie zyskala akceptacji Padstwa Radnych i nie

zostafa ona wlqczona do programu tej sesji. Bardzo ialujq drodzy Paristwo, ie tak sie staio,

bo jest to niezwykle wainy projekt spoteczny dla naszego miasta, ja wiem, 2e ten proces

trwaf doii dlugo, ale byf on wynikiem przede wszystkim naszej troski, ieby ta umowa byla
jak najkorzystniejsza dla naszego miasta, negocjacje z bankiem trwaly bardzo dlugo idlatego
teraz dopiero byli5my w stanie przedstawii tq ostatecznq jej wersje. Dlatego tei ta uchwala
dotyczqca tej umowy wsparcia byta ijest nam niezwykle potrzebna, 2ebysmy mogli

rozpoczqi budownictwo mieszkaniowe we Wtoclawku. Ja oczywiScie bqdq konsekwentny i

bgdq projekt tej uchwaly skladat, tym bardzie.i, ie chcq przypomnied, 2e w piqtek odbyta siq

komisja finans6w, kt6ra zaakceptowata projekt tej uchwaty itutaj nie bylo wiqkszej dyskusji i

Paistwo Radni wyrazili akceptacjq i dlatego powiem szczerze jestem bardzo zdziwiony i

uwa2am, 2e bardzo ile siq stalo ichcQ te2 powiedziei, 2e warto byloby m6wii te2

mieszkafcom itym setkom os6b oczekujqcych dlaczego tak siq stalo, my od strony
formalno-prawnej iod strony finansowej jestedmy gotowi, natomiast my nie mo2emy
podejmowai iadnych uchwat, kt6re tworzq zobowiqzania miasta bez akceptacji Rady

Miasta. Dlatego tei bardzo prosze o przemyslenie tej kwestii i wlqczenie projektu tej
uchwaty na najbliiszej sesji, bo niestety czas pfynie, miesiqce nam uciekaja, jak Paistwo
wiedzq musieliSmy uniewa2nii jeden przetarg, dlatego tei caty czas czekamy na Paistwa
decyzjQ. Ustosunkowujqc siq do Paristwa pytad - Pan radny Damian Chetminiak, chcq
powiedziei, ie rozliczenie budietu za 2OI7 rok bqdzie mialo miejsce z kof cem marca tego
roku ijak bqdziemy mieli to rozliczenie to oczywiScie bqdziemy dyskutowai nad kwestiq
zwiqkszenia dotacji dla MPK, mam 5wiadomo(i tego, 2e stawka za tzw. wozokilometry w
naszym miejcie jest stosunkowo niska, dlatego te2 podjqliSmy takq decyzje dbajqc o stan

finans6w miasta, mam tq (wiadomoSi, 2e to wsparcie izwiqkszenie dotacji jest caly czas

potrzebne. JeSli chodzi o autobusy elektryczne i przetarg to pragnQ Wysokq Radq

poinformowai,2e obecnie specyfikacja przetargowa jest w Biurze Zam6wief Publicznych i

jak tylko zostanie ona zaakceptowana, ten przetarg zostanie ogloszony. Pan radny Jarosfaw
Chmielewski pyta o bardzo wainq dla nas kwestiq remontu imodernizacji hali OS|R czy

zmienii procedurq w kwestii odbior6w, rzeczywi(cie rozwa2amy, aczkolwiek ja jeszcze chcq
powiedziei ioczywidcie nie odiegnujq siq od swoich sl6w, 2e dla nas te usterki, kt6re
wystqpily majE charakter jednostkowy i w skali calego procesu inwestycyjnego sq one
niezwykle istotne, je6li ktoi z Paristwa Radnych ma wAtpliwo6ci serdecznie zapraszam do
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wyremontowanej hali OSiR, ostatnio odbylo siq tam przedstawienie jednego z kabaret6w,
my6lq, ie pelna widownia i mieszkaricy, kt6rzy tam przyszli sami mogli zobaczyi ostateczny
efekt, zresztq po tym cyklu materiai6w medialnych my przygotowujemy, nie chcemy
oczywiScie organizowat uroczystego otwarcia bo to nie o to chodzi, ale chcemy
zorganizowad dni otwarte w hali OS|R,2eby mieszkaricy mogli zapoznai sie z ostatecznym
efektem iwyrobii sobie opinie oglqdajqc ten stan ostateczny. A zatem jesli ktoi z Pafstwa
chcialby odwiedzii to oczywi5cie serdecznie zapraszam , uwaiam, ie efekt jest imponujEcy,
niekiedy tak to bywa w samorzqdzie, ie trzeba wybrai lepszq koncepcjq, my rozwa2ali6my ,

tei gtosy padaly na tej sali, 2e lepiej byloby ta halq cafkowicie wyburzyi, byi moie i basen
wyburzyi, natomiast ja cafy czas powtarzam,2e w momencie, kiedy dochodzimy do zimnej
kalkulacji finansowe.j to podejmujemy decyzje przede wszystkim w dbaloici o bud2et miasra,
bo chcq jeszcze raz powt6rzyi, ie wyburzenie tej hali to te2 jest okre(lony koszt szacowany
na ok.5 mln. zl. z utylizacjq, tak2e Padstwo mogq sobie wyobrazii, ie ten koszt wystawienia
nowego obiektu bylby n iepor6wnywa In ie wyiszy od tego kt6ry zostal przeprowadzony. Je6li
chodzi o sprawq dworca autobusowego i zawirowad zwiqzanych z wnioskiem Centrum
Obslugi Inwestora, to ja co najmniej p61 roku temu spotkaiem siq z inwestorem prywatnym,
kiedy my rzeczywi6cie zastanawialiSmy siq, co dalej z dworcem PKP/PKS, tak jak
powiedziafem ja te2 powaZnie rozwa2alem wniosek do wojewody kujawsko-pomorskiego o
komercjalizacjq tego terenu i niestety wziqcie na barki miasta i bud2etu miasta tej
inwestycji. Dlatego te2 szukali6my innych rozwiqzari z komercjalizacjA wtEcznie i rozmowami
z inwestorami prywatnymi, kt6rzy rzeczywijcie zglosili siq do Wloctawka i przedstawili
projekt inwestvcji na dworcu w oparciu o (rodki prywatne. Taka rozmowa siq odbyla,
wniosek zostal zloiony do COI i w tej chwili toczy sie standardowa procedura, my caly czas
nie ukrywam czekamy na ostatecznE decyzjq wladz PKP/PLK w sprawie budowy nowego
dworca, mamy jui zapewnienie, zresztQ Pan Przewodniczqcy Chmielewski doskonale wie, bo
tym tematem siq bardzo interesuje, nie ukrywam, 2e ja w tej kwestii oczekujq wsparcia Pana
Przewod n iczqcego Chmielewskiego, kt6rego przecie2 partia w tej chwili tworzy wiqkszoSd
rzqdowq, wiqkszoii parlamentarna imam nadziejq, ie dziqki wsparciu szacownego Pana
Radnego uda nam sie ten proces zakonczyi, kt6rego ostatecznym efektem bqdzie budowa
nowego dworca czy tei budowa nowoczesnego centrum przesiadkowego. My generalnie od
swojej strony jeste6my gotowi, a ten wniosek o kt6rym wspominalem wczelniej byl efektem
rozm6w prowadzonych wczeSniej z inwestorem prywatnym, czekamy na ostateczne decyzje,
bo uwa2am,2e z punktu widzenia miasta wziqcie na siebie koszt6w inwestycji mam na mySli
PKP/PLK byioby najbardziej racjonalne i uzasadnione, to tyle jeili chodzi o tE kwestiQ. Pan
radny Dariusz Jaworski pytal o uchwalq w sprawie organizacji pozarzqdowych, wiqc
rzeczywiScie ta opinia, chcq Pana radnego iParistwa radnych poinformowai, ie ta opinia
Rady Poiytku Publicznego byla, aczkolwiek z tego co pamietam, Pani Prezydent mnie
informowala, dw6ch cztonk6w akurat nie brato udzialu w tym posiedzeniu i byi mo2e ten
protest czy tei skarga, kt6rej zlo2enie jest planowane moie jest efektem braku obecnoSci.
Natomiast chcq Paristwa radnych uspokoii, 2e je6li chodzi o kwestiq dotacji dla organizacji
pozarzEdowych, tutaj nic zlego siq nie dzieje, uchwala jest waina, w tej chwili analizowana
jest tei pod kqtem prawnym i mam nadziejq,2e ostatecznE odpowiedl tei Padstwu radnym
w najbli2szym czasie udzielimy. Pan radny Dariusz Wesolowski pyta o kwestie zwiqzane z

informacjq Prezesa MPEC, jestem przekonany, ie te pytania sq oczywi6cie wyrazem troski o
stan funkcjonowania sp6lki komunalnej, kt6rej Gmina Miasto Wfoclawek jest 100%
wla5cicielem, oczywiScie doskonale rozumiem te wqtpliwoici, doskonale rozumiem te
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pytania i r6wniei rozumiem, no powiedzmy ten deficyt informacji z MPEC. Dlatego tei, je5li

mogq zaproponowai to w najbliiszym czasie oczywiscie odbqdzie siq Rada Nadzorcza, bo jui
takE informacjg posiadam, wiqc ja Przewod n iczqcemu Rady Nadzorczej te pytania ite
wqtpliwoSci oczywiScie przekaiq, a my6lq, 2e jeSli Parlstwo radni rzeczywiScie by wyrazili
taka wolq to zawsze moiemy poprosie Pana Prezesa MPEC na sesjq Rady Miasta,2eby
ewentualnie te wszystkie watpliwoSci rozwial. Jeili taki wniosek Pafstwa radnych trafi do
mnie to ja bardzo chqtnie to zrobiq, bo uwazam, ie niezbqdne jest transparentne i

racjonalne gospodarowanie mieniem miasta, wszyscy jesteimy tym zainteresowani lqcznie
ze mnE, dlatego jeSli sq wqtpliwojci to bardzo chetnie Pana Prezesa poproszQ, zeby tutaj
takE informacjQ zto2yl. JeSli chodzi o pytania Pana radnego J6zefa Mazierskiego to poproszq
Paniq Prezydent Magdalenq Korpola k-KomorowskE o szczeg6lowe ustosunkowanie siQ do
nich. Bardzo dziqkujq za cieple slowa Panu radnemu Krzysztofowi Kowalskiemu, rzeczywiScie
wczoraj odbylo siq otwarcie tej plac6wki przy ZS nr 3, reprezentowala mnie Pani Prezydent,
ja niestety nie mogfem byt, poniewai bylem na Konwencie Prezydent6w Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego, ale r6wnie2 cieszq siq, 2e ten o(rodek zostal ulokowany przy ZS nr 3
ipodtrzymuje tq opiniq, 2e pracujq tam znakomici fachowcy ibqdq potrafili znakomicie
wykorzystai te nowe moiliwoSci. Pytania Pani radnej Mariol Gawlowskiej tei poproszq
PaniQ Prezydent, chodzi o kwestiq mostu iul. Grodzkiej, tylko odpowiem,2e rzeczywiicie
rozwaiymy, 2eby w okresie (wiEtecznym ten most udro2nii tak jak to bylo w przypadku
6wiqt Bo2ego Narodzenia, jest to wniosek zasadny i bqdziemy rozmawiai z wykonawcq, 2eby
rzeczywi5cie to zrobii. Jeili chodzi o pytania Pani radnej Olgi Krut-Horonziak to mySlq, 2e

sprawe MPEC wyja6nilem, jeieli bqdzie taka potrzeba to oczywiScie Prezes zloiy informacje.
Natomiast jeSli chodzi o powolanie tzw. sp6lki c6rki, sp6tki, kt6ra zostata powolana przez

dwie sp6tki komunalne- MPEC i Saniko, to chcq powiedziei, 2e my podjeliimy taka decyzje
tylko iwylqcznie z mySlq o przekazaniu duiej czq5ci zadari wlainie tej sp6lce na zasadach i

house ichcq PaniQ radna zapewnif, ie od czerwca odbi6r izagospodarowanie odpad6w
powierzymy tej nowej sp6lce, kt6ra bqdzie realizowala to zadanie w imieniu miasta, Saniko
tak2e bqdzie mialo co robii, takie proszq siq o to nie martwii. Je6li chodzi o p6ania Pana
radnego Jaroslawa Hupalo o kwestig zatrudnienia, drodzy Paistwo chce powiedziei, ie
wielu radnych pracuje w instytucjach miejskich iw sp6ikach komunalnych, ja nie widzg w
tym nic zdroinego, pracujq zar6wno radni z jednej i drugiej strony sali, tutaj absolutnie nie
ma 2adnych parytet6w politycznych, liczy siq fachowosi, jeSli rzeczywi6cie bQdzie taki
wniosek ije6li bqdq rzeczywi6cie takie miejsca pracy bqdq stworzone, to ka2dy taki wniosek
rozwaZymy, natomiast ustosunkowujqc siQ do pytania o Pana Przewod niczqcego
Sobolewskiego to chcq powiedziei,2e takich rozm6w oczywi6cie nie bylo, ale je2eli Pan

Przewodniczacy wyrazi wolq to bqdziemy oczywiScie na ten temat rozmawiai. My6l9, 2e Pan
radny Krzysztof Kukucki pyta o sprawq dworca, mam nadziejq, 2e wyjajnilem, to jest
klasyczna procedura, kt6rq my musimy realizowai, ale caly czas ufamy i mamy nadziejq,2e
dworzec we Wloclawku zostanie przebudowany tak jak to zostalo ju2 zakomunikowane w
informacjach prasowych do 207I roku ze Srodk6w sp6lki Skarbu Pa6stwa, czyli PKP/PLK.

Pani radna Chmielewska pytala o ulicq Grodzkq i most, mam nadziejq,2e odpowiemy, ja
podzielam oczywiScie wielkq wra2liwoSi Pana radnego Stanislawa Krzemien iewskiego ja tei
chciatbym, ieby zar6wno ul. Grodzka jak i most modernizacja przebiegafa jak najsprawniej,
rownie2 chcialbym, aby we Wloclawku wybudowana zostaia trzecia przeprawa mostowa.
JeSli Pan radny wyszedlby z takA inicjatywE i z takim wnioskiem do wiqkszo5ci rzqdowej, aby
takie Srodki w budiecie Paistwa zarezerwowai na budowq trzeciego mostu we Wloctawku
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to mySlq, 2e wszyscy byliby6my szczqdliwi. Polecam pod rozwagq ten pomysl i

przedyskutowan ie w klubie i byi moie rzeczywi6cie zlo2enie takiego wniosku do budietu na
2019 rok. Mam nadziejq, ie wszystkie wQtpliwoici rozwialem iodpowiedzialem na pytania,
poproszq te2 Paniq Magdalenq Korpolak-Komorowskq o ustosunkowanie siq do
szczeg6fowych kwestii inwestycyjnych, dziqkujq Paistwu bardzo". (wypowiedi doslowna).
Glos zabrafa Pani Maqdalena Korpola k-Komorowska Zastepca Prezvdenta ds. rozwoiu i

inwestvcii.,,Panie Przewodniczqcy, Szanowne Panie i Panowie radni, pytanie Pana radnego
J6zefa Mazierskiego dotyczqce drogi dojazdowej do plac6wek opieku iczo-wychowawczych
na ul. Jasnej jest ogloszone postQpowanie przetargowe,4 kwietnia jest otwarcie ofert, jest
to zadanie, kt6re bQdzie realizowane w ramach dzialu 855, rozdzialu 85595, zapewnione sq

na to Srodki finansowe. Je2eli chodzi o szacunek, kwotq, kt6rq zamawiajqcy zamierza
przeznaczyi na finansowanie zam6wienia, zamawiajEcy podaje na otwarciu ofert, wiec na

otwarciu ofert ta kwota bqdzie podana. Jeieli chodzi o rozliczenie hali sportowo-
widowiskowej, Szanowni Paflstwo ja ju2 m6wilam kilkakrotnie, ale jeszcze raz siQ do tego
odniose, 27 grudnia zostaf podpisany protok6l odbioru koricowego, ostateczny poprzedzony

dwoma protokolami odbioru czqiciowego z uwagi na zakres prac. W ka2dym dniu

uczestniczyli przedstawiciele uiytkownika w 3 osobach ir6wnie2 zglaszali swoje usterki. Ja

tylko przypomng Paristwu, ie obiekt byl odbierany nie tylko przez komisjq odbiorowq
powolanq zgodnie z umowq, ale tei przez Paristwowq Stra2 Po2arnq, przez Sanepid oraz

przede wszystkim przez nadz6r budowlany. Je2eli chodzi o rozliczenie hali, nastqpilo ono
zgodnie z zapisami umownymi izgodnie z zapisami umownymi wykonawcy zostaty naliczone

kary umowne te, kt6re wynikaly bezpodrednio z dokument6w ite kt6re wynikaly

bezpo6rednio z oSwiadczef podpisanych przez iniyniera kontraktu. Je2eli chodzi o nadz6r

nad ul. Grodzkq, to przed realizaciq ka2dej inwestycji, przed wejSciem na plac, kierownik

budowy ma obowiqzek sporzqdzenia planu bios, jest to plan, kt6ry zapewnia

bezpieczehstwo na danej inwestycji iza bezpieczeristwo bezpo6rednio odpowiada
kierownik. Natomiast jeieli chodzi o nadz6r z ramienia zamawiajQcego, jest ustanowiony
inspektor nadzoru, kt6ry systematycznie, kaidego dnia .iest obecny na tej inwestycji i

spotyka sie z mieszkaicami z wykonawcq oraz z projektantem, a zatem bezpoSredni nadz6r

nad tym zadaniem jest prowadzony. Staramy sie r6wniei dbai o to, aby na zakohczenie

kaidego dnia rob6t, tam, gdzie mamy rozrzucony grys bqdl inne elementy, 2eby to byfo

usuniqte. Szanowni Paristwo, ja tylko przypominam to jest wielki plac rob6t, wiqc nie

jestedmy w stanie zrobii tak, aby wszystko bylo su peru przqtn iqte, ale bezpieczeistwo na tej
inwestycji jest zachowane. Je2eli chodzi o most to jak Paristwo obserwujecie zakofczyf siq

pierwszy etap 150 metr6w, zakodczyly siq prace betonowe, pozostala do ulo2enia jeszcze

warstwa 2ywicy, wykonawca wszedl na drugi etap 150 metrowy, organizacja ruchu na

mo6cie odbywa siq w dwojaki spos6b, czyli sygnalizacja (wietlna plus sygnaliici wiqc nadz6r

nad tym tez jest sprawowany. Jeieli chodzi o to w jakich momentach dnia odbywajq siq

poszczeg6lne prace to Szanowni Pa6stwo nie raz nie mamy na to wplywu, bo je2eli jest to
betonowanie wiec ten material musi w odpowiednim czasie na tE inwestycje przyjechae bez

wzglqdu na to czy to bqdzie rano czy bqdzie do godzina poludniowa czy tei inna, technologia
wymaga, aby material potrzebny do realizacji na ta inwestycjq przyjechat w odpowiednim
czasie. Rozmawiamy z wykonawcq inwestycji mostu, aby na czas 6wiqt, czyli od soboty do

wtorku przywr6cii dwukierunkowy ruch na modcie i ulatwii mieszkaicom poruszanie siq po

mo(cie, dziqkujq". (wypowiedi doslowna).
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Gios zabral Przewodniczacy Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski.,,Pani Prezydent jeszcze

mam takie pytanie dotyczqce tych zobowiqzari, nie byly zaciqgane 2adne zobowiqzania w
tym roku". (wypowiedi doslowna).
Pani Magdalena Korpolak-Komorowska Zastepca Prezvdenta ds. rozwoiu i inwestvcii
udzielifa odpowiedzi poza mikrofonem.

Ad.3
Informacja Komendanta Miejskiego Pafistwowej StraiY Poiarnej o stanie bezpieczefistwa
Miasta Wloclawek w zakresie ochrony przeciwpoiarow ei za 2OL7 r. wtaz z realizacjq

,,Protramu zapobiegania przestQpczosci oraz ochrony bezpiecze6stwa obywateli i

porzqdku publicznego dla Miasta Wlocfawek i Powiatu Wloclawskiego na lata 2016-

2018", w zakresie dotyczqcym Miasta Wloclawek.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Dariusz Kuligowski zastqpca

Komendanta Paristwowej Straiy Po2arnej we Wloclawku, kt6ry poinformowai m.in. o
dzialaniach ratown iczo-gajniczych orcz czynnoSciach kontrolno-rozpoznawczych

prowadzonych przez Paistwowa Stra2 PozarnE. Ponadto Zastqpca Komendanta dokonal

charakterystyki zdarzeri jakie mialy miejsce w roku 2017 na terenie naszego miasta oraz

poinformowat o realizacji ,,Programu zapobiegania przestepczo6ci oraz ochrony

bezpieczeistwa obywateli i porzqdku publicznego dla miasta Wloclawek" w roku 2017'

Przedloiona lnformacja Komendanta Miejskiego Paristwowej Stra2y Po2arnej o stanie

bezoieczeristwa Miasta Wfoclawek w zakresie ochrony przeciwpo2a rowei za 20L7 r. wtaz

z realizacj4 ,,Programu zapobiegania przestQpczo6ci oraz ochrony bezpieczenstwa obywateli

i porzqdku publicznego dla Miasta wloctawek i Powiatu wlocfawskiego na lata 2016- 2018",

w zakresie dotyczacym Miasta woctawek stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Przedmiotowq Informacjq rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowata Komisja

Porzqdku Prawnego i Publicznego. opinig Komisji w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta

Przewodniczqca Komisji radna Mariola Gawlowska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad ww'

zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Gios zabral radnv J6zef Mazierski. ,,Panie Przewodniczqcy, szanowne Panie Prezydent,

Szanowni Paistwo radni, Panie Komendancie, to dzisiaj dobra okazja przyjmujac ioceniajqc

Informac.jq o stanie bezpieczenstwa i ochrony przeciwpo2arow ei za 2077 rok jest okazja, by

zapytai siq, moie w zasadzie to moje zapytanie kierujg do Prezydenta, mimo,2e przy tej

informacji. A mianowicie 4 marca nastEpil wybuch gazu w budynku mieszkalnym, gdzie

przebywalo 40 rodzin w Poznaniu, byla akcja ratownicza, zginqlo 5 os6b. W zwiQzku z tym,

ie takq informacjq przyjmujemy, ja mam pytanie do Pana Prezydenta czy w takich

sytuacjach ekstremalnych jakie tam nastqpily, czy miasto wtoclawek ma plan dzialania i

procedury z innymi sluibami, Stra2E Po2arnq, Pogotowiem, kt6re umozliwilyby

natychmiastowa pomoc poszkodowanym mieszkaicom, zwlaszcza tym, kt6rzy stracili swoje

mieszkania. Pamiqtam onego czasu, kiedy pracowalem w gospodarce komunalnej taki plan
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dziaiania w zakresie zapewnienia pomocy mieszka6com, kt6rzy w ekstremalnych warunkach
w takiej sytuacji potrzebowali pomocy, byl plan dzialania, pamiqtam to bylo 10-15 lat temu.
W zwiqzku z tym,2e chciatbym zaproponowac ipoprosii Pana Prezydenta przedstawil na

najbli2szym posiedzeniu moze komisji taki plan dzialania, aby przeanalizowat i zobaczyi jak

w sytuacjach ekstremalnych, kryzysowych mogq mieszkafcy liczyi na miasto. Uwa2am,2e
warto nad tym podyskutowai dlatego, ie jak m6wiq licho nie 5pi ija nie chcq tu niczego

wywolywai, ale ieby ta akcja ratownicza w zakresie przeciwpoza rowym i r6wniei
mieszkaniowym byla skuteczna to chcialbym poznai czy miasto ma taki plan dzialania, je6li

ma to kt6ra6 z komisji chcialbym,2eby przeanalizowala iuaktualnita, bo moie siq nic nie
wydarzyi, ale jest okazja przyjmujqc Informacjq o stanie bezpieczeistwa i ochrony
przeciwpoiarow ej za 2Ot7 rok by siq zapytai, dziqkujq bardzo". (wypowiedi doslowna).
Glos zabral radnv Dariusz Jaworski. ,,Panie Przewodniczqcy, Szanowne Panie Prezydent,

Szanowni Paistwo radni, Panie Komendancie, ja w przeciwie6stwie do kolegi mam do Pana

pytanie, oczywiScie gratulujQ dobrze wykonywanej pracy przez wszystkich stra2ak6w we

Wtoclawku i dobrej wsp6tpracy z samorzqdem, kt6ra jest ju2 od wielu lat. Pytanie moje

dotyczy tematyki, kt6rq siq m.in. zajmowalem bqdqc w Komisji Porzqdku Prawnego, jednym

z wainych utrudnieri dla pracy straiaka idla bezpieczeristwa mieszkaic6w sq drogi
przeciwpo2arowe, czyli dostep sprzQtu straiackiego tam, gdzie ma miejsce nagle zdarzenie.

Chciatbym, 2eby Pan przedstawil, jak to wyglqda obecnie, poniewa2 w materiale nie byto na

ten temat mowy, gdzie sq najwiqksze utrudnienia i gdzie macie najwiqkszy klopot z

interwencjami w przypadku powstania naglego zdarzenia, dziqkujq". (wypowiedi doslowna).

Gtos zabral Pan Dariusz Kuligowski Zasteoca Komendanta Paistwowei Straiv Po2arnei we

Wlocfawku. ,,Panie Przewodniczacy, Panie i Panowie radni, jeSli chodzi o pierwsze pytanie,

my mamy procedury sporzqdzone na wypadek r62nych zdarzeri. Je3li chodzi o takie

zdarzenia jak wybuch gazu oczywiicie tei mamy takie procedury, jak wspomnialem w swojej

informacji w podstawowym zakresie mamy ratownictwo poszu kiwawczo-ratown icze, w

ka2dej chwili moie byi taka grupa 6ciqgniqta z Chetmiy, kt6ra dziala na terenie naszego

wojew6dztwa a takze z terenu calej Polski. Zar6wno sa to grupy poszukiwawcze ze

spec.ia listycznym sprzQtem jak iz psami ratowniczymi. Oczywi6cie w przypadku wiqkszego

zdarzenia informujemy o takim fakcie Urzqd Miasta Wydzial Zarzqdzania Kryzysowego i

wsp6lpracujemy przy takich interwencjach. Je3li chodzi o pwanie drugie dotyczEce d169

po2arowych, to tutaj niezmiennie mo2na m6wii o tym, 2e najwiqksze klopoty mamy na

osiedlach mieszkaniowych, trudno wyegzekwowai co( w tym zakresie, poniewaz jak

wiadomo u nas zbyt wiele parking6w nie ma i mieszkaicy stawiaja swoje samochodv jak

najbli2ej budynk6w mieszkalnych. Nie wiem, czy byloby zasadne i dato to jakiS efekt, gdyby

np. Strai Miejska jeidzila i karala mieszkafc6w mandatami, poniewa2 nie ma gdzie

parkowai i za chwilq to samo by siq dzialo. Staramy siQ i ze StraiE Miejskq wsp6tpracujemy

w tym zakresie, ale sytuacja wydaje siq nie do rozwiqzania, je6li nie zwiqkszy sie iloii
parking6w na terenie osiedli mieszkaniowych. NajwiQksze klopoty wystepujE przy

budynkach wysokich ze wzglqdu na duia liczbq mieszkaric6w idu2q w zwiEzku z tym ilo6i

samochod6w, mogq wystapii problemy nie tyle nawet z dojazdem, co z rozstawieniem

sprzqtu specjalistycznego typu podno(niki czy drabiny, kt6re muszq miei miejsce, aby

wysunqi podpory ibezpiecznie ten sprzet sprawii". (wypowiedi doslowna).
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Po zakohczonej dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie
Informacji Komendanta Miejskiego Pafistwowej Stra2y Po2arnej o stanie bezpieczehstwa
Miasta Wtoclawek w zakresie ochrony przeciwpoia row ej za 2O!7 r. wrcz z realizacjq

,,Programu zapobiegania przestQpczoici oraz ochrony bezpieczefistwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta Wloclawek i Powiatu Wlocfawskiego na lata 2016- 2018", w zakresie
dotyczacym Miasta Wloclawek.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnvch za przvieciem ww.
Informacii radni opowiedzieli sie iednomvjlnie. glos6w orzeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie

nie stwierdzono.

PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w rezultacie dokonanego gtosowania,
Informacja Komendanta Miejskiego Pafstwowej Straiy Poiarnej o stanie bezpieczeistwa
Miasta Wloclawek w zakresie ochrony przeciwpo2arow ej za 2017 r. wraz z realizacjq

,,Programu zapobiegania przestqpczoici oraz ochrony bezpieczedstwa obywateli iporzqdku
publicznego dla Miasta Wloclawek i Powiatu Wloclawskiego na lata 2016- 2078",w zakresie

dotyczqcym Miasta Wtoclawek zostala przyjqta przez Radq Miasta Wloclawek

Informacja - zalEcznik do protokolu.

Ad.4
Informacja z dzialalno5ci Komendy Miejskiej Policji we Wloclawku o stanie

bezpieczeristwa i porzqdku publicznego na terenie miasta za 2OI7 r. wraz z realizacjq

,,Programu zapobiegania przestQpczoSci oraz ochrony bezpieczeistwa obywateli i

porzqdku publicznego dla Miasta Wloclawek iPowiatu Wfoclawskiego na lata 2016 -
2018", w zakresie dotyczqcym Miasta Wlocfawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Maciej Sadowski Zastepca

Komendanta Komendy Miejskiej Policji we Wlociawku, kt6rv przedstawii raport roczny o

stanie bezpiecze6stwa w mieScie i powiecie wlocfawskim i wynikach pracv Komendy

Miejskiej Policji we Wlociawku. Zastqpca Komendanta poinformowal m.in. o wynikach pracy

stuib kryminalnych a takie o wynikach pracy slu2bY prewencyjnej. Przedstawif sytuacjQ

zwiqzanq z wypadkami drogowymi w roku 2017 oraz poinformowat o zagroieniu

bezpiecze6stwa w ruchu drogowym. A tak2e poinformowal o realizacji zada6 wynikajqcych z

Programu zapobiegania przestqpczosci na terenie miasta Wloctawek i powiatu

wloctawskiego na lata 2016-2018. W/w Informacja stanowi zalqcznik do niniejszego

Drotokolu.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Informacjq z dziafalnoici Komendy Miejskiej Policji we Wloclawku o stanie bezpieczeistwa i

porzqdku publicznego na terenie miasta za 2017 r. wraz z realizacja ,,Programu zapobiegania
przestQpczoici oraz ochrony bezpieczehstwa obywateli iporzqdku publicznego dla Miasta

Wloclawek i Powiatu Wloctawskiego na lata 2016 '2078", w zakresie dotyczEcym Miasta

Wloclawek rozpatrzyla oraz jednomy5lnie pozytywnie zaopiniowala Komisia Porzqdku

Prawnego i Publrcznego. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca

Komisji rad na Mariola Gawlowska.
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Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Gfos zabral Wiceprzewodn iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczyriski. ,,Panie
Przewodniczqcy, Pa6stwo Prezydenci, Panie i Panowie radni, Szanowni Paristwo, Panie

Komendancie, analizujqc sprawozdanie Komendy Miejskiej Policji chcialbym siq podzielii
takq refleksjq, .jestem radnym od 20 lat, chociaiby jest taka rzecz o kt6rej siq nie m6wi, ale

jest ona bardzo istotna ima du2e znaczenie w walce z przestepczoicia i poczuciem

bezpieczeristwa przez obywateli - ma obsada kadrowa. Doczekali6my sie takich czas6w

dziqki Rzqdowi Polskiemu, ie nie mamy tylu wakat6w, kt6re 2eSmy mieli w poprzednich

latach, zawsze byto tak, 2e kilkadziesiqt wakat6w bylo, oczywiScie nie jest tak, 2e ta obsada

etatowa jest na sto procent, bo czqSi funkcjonariuszy jest na szkolach policyinych, ale oni

wr6cE ita pelna obsada etatowa zar6wno w Komendzie Miejskiej Policji ale tei mamy

ostatnio nab6r do Paistwowej Stra2y Po2arnej, to r6wniez dobrze wplywa na bud2et miasta,

bo mv bezpo6rednio z bud2etu tvch stu2b nie finansujemy, tylko z budietu Paistwa, my

wspieramy dokonujqc zakupu sprzetu a w przypadku Policji zakupu dodatkowych patroli,

my6lq, 2e to jest dziaianie pozytywne, spadek kradzieiy czy spadek rozboj6w wplywa

znacznie na poczucie bezpieczeistwa mieszka6c6w. Dziqku.iq policjantom i stra2akom i

Panie Komendancie iyczq Wam, aby6cie mieli jak najmniej pracy, dziqkujq". (wypowiedi

dostowna).
Gtos zabrat radnv Dariusz Jaworski.,,Panie Przewodniczqcy, Panie Prezydencie, Szanowni

Paistwo, Panie Komendancie, Padstwo funkcjonariusze obecni wraz z Panem

Komendantem, ja chciatem siq odnieii do jednego punktu przedstawionego materialu.

Policjanci Komendy Miejskiej Policji we wlocfawku doprowadzili: i teraz, gdzie - do lzby

wytrzeiwieri 1429 os6b w tym 1269 mq'czyzn i 156 kobiet oraz 54 osoby nieletnie. I

wlaSnie w tym temacie chcialem zadai pytanie - wiemy, ie pracq policjanta powinna bya

praca operacvjna w miejscach, gdzie istnieiq zagro2enia, rozumiem, ie doprowadzenia do

lzby wytrzeiwieri majq miejsce poza wfoclawkiem, bo w miescie takiej plac6wki nie ma i czy

m6glby Pan przybliiyi na ile godzin sq ci funkcjonariusze oderwani od innych dzialafi

policyjnych poprzez to, 2e muszq dowieii, doprowadzii odwieii, zawieti, to jest to pytanie'

I teraz wykorzystujac Pana obecno6i na Pana rQce zlo2q pismo ode mnie, zeby Pan przekazaf

Panu Komendantowi o nastQpujEcej tresci: w zwiqzku z wejiciem w 2vcie ustawy z dnia 22

czerwca 2017 roku o zmianie Ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustro.;u

totalitarnego przez nazwy, budowle iurzqdzeri uiyteczno5ci publicznej proszQ o podjQcie

dzialari w sprawie usuniecia pomnika pn. Stu2ymy Polsce znajdujqcego siq w obrqbie

dziedzirica Mie.iskiej Komendy Policji. Pomnik ten w zamy6le jego pomyslodawc6w

gloryfikowai miai polegiych funkcjonariuszy komunistycznego aparatu represji oczywiscie w

walce z przeciwnikami ustroju kom u n istycznego. oczywi6cie pismo to te2 przeka2q

Wojewodzie Kujawsko-Pomorskiemu". (wypowiedi dosfowna).

Glos zabral radnv J6zef Mazierski. ,,Panie PrzewodniczEcy, Pani Prezydent, Szanowni

Padstwo, Panie Komendancie, raport, kt6ry zostal przedstawiony za rck 2017 pokazuje

faktycznie obraz pracy Policji wlocfawskiej, dzialania prewencyjne i statystykQ przestqpstw/

wvkrvwalnosci i nie budzi moich zastrze2e6 jako radnego. Natomiast mam takie przyziemne

pytanie w zakresie bezpieczehstwa mieszkaic6w miasta Wloctawka do Pana Komendanta

czy istnieje jeszcze taka funkcja dzielnicowego w naszych pigciu osiedlach, byi mo2e jest to



zlikwidowane lub siq inaczej nazywa. Takie pytanie do Pana Komendanta czy uwa2a Pan,2e
mieszkaricy miasta Wlocfawka powinni znai tych dzielnicowych czy te2 nie, dziqkujq
ba rdzo". (wypowiedi doslowna).
Glos zabral radnv Krvstian Luczak. ,,Panie Przewodniczqcy, Pani Prezydent, Szanowni

Pa6stwo, ja tutaj w kwestii podniesionej przed chwilq przez Pana radnego Mazierskiego
mam akurat odmienne zdanie i tutaj mialem z tymi podziqkowaniami wystqpii do Pana

Komendanta, mianowicie chodzi mi o funkcje i dzialania prewencyjne, kt6re podejmuje

Dzielnicowy na Osiedlu Poludnie mianowicie Pan aspirant Piotr Stasinowski itutaj cafkowicie

zaprzecza to temu, co powiedzial przed chwilq radny, mianowicie aspirant Stasinowski ma

ci4gty kontakt z mieszkafcami inikt z mieszkaric6w nie ma mu nic do zarzucenia wrqcz

przeciwnie, ta postawa ifunkcja jakq pelni zasfuguje wylqcznie na slowa uznania, dzigkujq

bardzo". (wypowiedi doslowna).
Gfos zabral Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski. ,,Panie Komendancie ja

mam.jeszcze pytanie, wspominal Pan o tym, ie samorzqd miasta Wtoclawek wspierat

Komendq Miejskq Policji na r62nych polach iw r6inych zakresach, chcialbym zapytai o
Pariskq ocenq tej pomocy i ewentualnie czy chcielibyscie tQ forme wsp6lpracy z nami

zmodyfikowai". (wypowiedi doslowna).

Wloclawku. ,,Szanowny Panie Przewodniczqcy, Szanowni Paistwo radni, odpowiadajqc na

Paistwa pytania gl6wnie chodzi tu o prewencjQ, to nie jest m6j konik akurat prewencja, bo

ja akurat nadzorujq slu2by kryminalne, ale ja reprezentuje Komendanta i musze

odpowiedziei na te pytania Pa6stwa. Je2eli chodzi o lzbq wytrzezwiei i dowoienie os6b

nietrzeiwych do nas do tzw. PDOZ, jest to problem dla Policji, bo rzeczywi(cie po6wiQcamy

bardzo du2o czasu na osadzenie takiej osoby nietrzeiwej. Osobq nietrzeiwA trzeba wywieZf

do Szpitala, wiadomo jaka jest sytuacja w Szpitalu, przebywa siq tam 2-3 godziny, bo sq

potrzeby inne w szpitalu, dopiero tq osobq nietrzeiwq osadzamy w areszcie ai do

wytrzeiwienia, gdzie trzeba nieustanny nadz6r nad niq miei. Nie ma lzby Wytrze'wieh wiqc

jest to problem dla nas policjant6w, gdzie te slu2by patrolowe moglyby byi w tym czasie

zaangaiowane do innych cel6w, bo np. ktos kogos bije na ulicy a nie mogq zostawii osoby

nietrzeiwej, bo to uznajemy jako osobq chorQ. To .iest problem i przez wiele lat jak nie ma

lzby ten problem siQ pojawia i my musimy rozwiqzywai to sami. co do pomnika nie bqdq siq

odnosif, bo to akurat nie bylo pytanie tutaj. Jeieli chodzi o funkcjQ dzielnicowego sami

Pafistwo widzicie w przekazach medialnych dzisia.i dominuje prewencja w Polskiej Policji, a

mianowicie policjanci ruchu drogowego idzielnicowi. Kontakt dzielnicowego uwa2am, ze

jest lepszy ni2 to byio w latach ubiegfych, bezwzglqdnie. Dzisia.l .iest dostqp do Internetu,

krajowa mapa zagro2e1 bezpiecze6stwa, kontakt mieszkahc6w jest, my to sprawdzamy' Kto

zadzwoni do nas na 997 anonimowo, tei te informacje sq sprawdzane. wiadomo, 2e taki

dzielnicowy ma kilka tysiqcy os6b, 2eby z nimi prowadzii jakied rozmowy, wiadomo, 2e siq z

wszystkimi od razu tego nie zrobi, ale tam, gdzie sq najwiqksze zagro2enia w rodzinie

dzielnicowy ma kontakt, sporzqdzane sq niebieskie karty, zdarze6, jeieli chodzi o przemoc w

rodzinie jest codziennie po 4-5, po 4-5 os6b jest zatrzymywanych w zwiqzku z przemoca w

rodzinie, dziqki tym dzielnicowym, oni wiedzq, gdzie jest najwieksze zagrozenie u naszych

mieszka6c6w. A czy dzielnicowy powinien by6 znany, oczywi6cie wszyscy powinni znac

swojego dzielnicowego, tylko jak ten dzielnicowy nie dotrze, to naleiy zadzwonii, dane

dzielnicowego podane sq na naszej stronie Komendy, podany jest numer telefonu, jeieli nie

do dzielnicowego przekazai mieszka6com, ieby dzwonili na nasz alarmowy numer, a jak sq
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ju2 powaine rzeczy o kt6rych Panstwo siq dowiadujecie, proszQ o bezpoSredni kontakt ze
mnq, ja zostawiq Panu Przewod niczqcemu numer telefonu kom6rkowego, jezeli bgdziecie
mieli problemy, kt6rych nie rozwiqie mieszkaniec to proszq Paristwa o bezpoiredni kontakt
ze mnq, bqdziemy od rqki zatatwiai tego typu problemy mieszkaric6w. Dzigkujq za
podziqkowania dla Piotra Stasinowskiego, kt6re przeka2q. Pan Przewodniczqcy zapytat o
Srodki dla Policji wloctawskiej, dziqkujq za to, co otrzymali3my, nale2q to os6b skromnych i

nie chcq tutaj m6wii o jakii pieniqdzach by przekazai dla nas w jakim6 celu, ale korzystajqc z

okazji, nie wiem czy kiedykolwiek jeszcze bqdq m6gf tutaj przed Paistwem wypowiadai siq,

ale korzystajqc z okazji jako reprezentant pionu kryminalnego jeZeli jest taka moiliwoic to
bym prosil o przekazanie niewielkiej kwoty pienigdzy na zakup 5 lornetek i 1 noktowizora do
sluib operacyjnych, dziqkujq bardzo". (wypowiedi dostowna).

Po zakohczonej dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie

Informacji z dzialalnoSci Komendy Miejskiej Policji we Wfoclawku o stanie bezpieczefstwa i

porzqdku publicznego na terenie miasta za 2OI7 r.wraz z realizacjq,,Programu zapobiegania
przestqpczo5ci oraz ochrony bezpieczeistwa obywateli i porzqdku publicznego dla Miasta

Wtoclawek i Powiatu Wloclawskiego na lata 2016 - 20L8", w zakresie dotyczqcym Miasta

Wfoctawek.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za przvieciem ww.
Informacii radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie

nie stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w rezultacie dokonanego gfosowania,

lnformacja z dzialalno6ci Komendy Miejskiej Policji we Wlocfawku o stanie bezpieczeistwa i

porzqdku publicznego na terenie miasta za 2OI7 r. wraz z realizacjq,,Progra m u zapobiegania
przestqpczo5ci oraz ochrony bezpieczeistwa obywateli i porzqdku publicznego dla Miasta

Wloclawek i Powiatu Wtoclawskiego na lata 2015 - 2078", w zakresie dotyczacym Miasta

Wtoc'lawek zostata przyjQta przez Radq Miasta Wfoctawek

Informacja - zatqcznik do protokotu.

Po zakoiczeniu procedowania nad ww. punktem porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady

Miasta oglosil 10 minutowE przerwQ w obradach sesyjnych.

Przerwa w obrodoch sesyjnych

Wznowienie obrod po przerwie.

Ad.5
Sprawozdanie starosty Wlocfawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dzialalnoSci

Komisji Bezpieczeistwa iPorzqdku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu iPowiatu
Wloclawskiego za 20L7 rok,
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Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Janusz Majerski Dvrektor Wydzialu Zarzqdzania
Kryzysowego Urzqdu Miasta, kt6ry poinformowal m.in. ie realizacja zadah przez Komisjq w
roku 2077, wynikajqca z ustawy o samorzqdzie powiatowym w znacznym stopniu
przyczynila siq do zachowania i utrwalenia na akceptowalnym przez lokalnq spo'leczno(i
poziomie bezpieczeristwa i porzqdku publicznego oraz sprzyjata wsp6fpracy iwsp6fdziaianiu
administracji samorzqdowej oraz miejskich ipowiatowych slu2b, inspekcji istraiy. Ponadto

Dyrektor Wydzialu Zarzqdzania Kryzysowego przedstawil zagadnienia, kt6rymi zajmowafa

sie na przestrzeni roku ubieglego Komisja Bezpiecze6stwa i PorzEdku. Sprawozdanie stanowi
zalqczn ik do niniejszego protokoiu.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta
Sprawozdanie Starosty Wtocfawskiego i Prezydenta Miasta Wlocfawek z dziatalno5ci Komisji

Bezpiecze6stwa i Porzqdku dla Miasta Wlocfawek na prawach powiatu i Powiatu

Wfoctawskiego za 2O!7 rok rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata przedmiotowe

zagadnienie. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna

Mariola Gawtowska.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Gtos zabrafa radna Olga Krut-Horonziak. ,,Panie Przewodniczqcy, Szanowni Panstwo, jestem

przekonana, 2e bezpiecze6stwo to rdwniei ochrona Srodowiska i chciatam Panstwa

poinformowai, wielka, wielka szkoda i jest to problem dla Pana Prezydenta, kt6ry tak jak

sp6lka tak ita sprawe io tej sprawie nie informuje publicznie, a mianowicie Wojew6dzki

Inspektorat Ochrony Srodowiska zawiadomil i Prezydent o tym wie, o zakupach wqgla dla

MPEC o bardzo zaniionej jako6ci. MPEC dokonato tych zakup6w i Prezes MPEC, kt6ry jest

wrqcz zobowiqzany nie powiadomil Prokuratury odnosnie, jeieli uwaia, 2e absolutnie jest

bez winy, 2e dostawcy sprzedali o zani2onej jakoSci partie wqgla. To jest sprawa, kt6ra nie

jest wrecz bulwersujqca, ale wymaga postQpowania 5ledczego. Pan Prezes takiego

zawiadomienia nie zloiyl, r6wnie2 Pan Prezydent inie znana mi jest reakcja Prezydenta,

kt6ry zostal o tym powiadomiony. Jest organem, kt6ry wrqcz ma pelniQ wladzy nad sp6tkq i

brak podjqcia tej sprawy nie jest nawet bulwersujqcy, ale jest to rzecz skandaliczna i

oczekujq,2e Pan Prezydent opiniq publicznq poinformuje o swoich dzialaniach w tej sprawie,

d ziqkujq". (wypowiedi dostowna).

Glos zabrala radna Mariola Gawlowska. ,,Panie Przewodniczqcy, Paistwo Prezydenci,

Szanowni Paristwo, pragnq podziqkowai w tym miejscu jako PrzewodniczEca Komisji
porzqdku prawnego iPublicznego pragnq podziqkowai iprzekazai wyrazy szacunku dla

wszystkich sluib, kt6re skutecznie i aktywnie pracujq dla zachowania porzqdku i

bezpiecze6stwa publicznego na terenie miasta wloclawek i powiatu wtoclawskiego,

znakomita wsp6lpraca Paristwowej Stra2y Po2arnej , Komendy Miejskiej Policji we

Wfoctawku, Straiy Miejskiej, Pafistwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego,

Powiatowego Lekarza weterynarii i wydziaiu Zarzqdzania Kryzysowego. Ta znakomita

wsp6lpraca jest niezwykle wa2na dla naszego bezpieczedstwa wiec tym bardziej z

podziqkowaniem i wyrazami szacunku 2yczq Pafstwu zdrowia, zadowolenia i sukces6w w tej
tak bardzo wainej iodpowiedzialnej pracy, bardzo dziqkujq". (wypowied2 doslowna).
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Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod gtosowanie

przyjqcie Sprawozdania Starosty Wloctawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z

dzialalno(ci Komisji Bezpieczeistwa iPorzqdku dla Miasta Wloctawek na prawach powiatu i

Powiatu Wloclawskiego za 2017 rok.
W wvniku gtosowania przeorowadzonego z udzialem 23 radnvch za przvieciem ww.

Sprawozdania radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, glos6w przeciwnvch oraz

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie

dokonanego giosowania sprawozdanie starosty wloclawskiego i Prezydenta Miasta

wloclawek z dziaialno6ci Komisji Bezpieczefistwa r Porzqdku dla Miasta wloclawek na

prawach powiatu i Powiatu Woclawskiego za 2O!7 rok zostalo przyjete przez Rade Miasta

Wloclawek.

Sprawozdanie - zalqcznik do protokofu.

Ad.6
projekt uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-

2028.

wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska,

kt6ra poinformowala, 2e w zwiqzku z Uchwalq Regionalnej lzby obrachunkowej uchvlajqcq

poprzedniq Uchwalg Rady Miasta w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej

pod.jqtq przez Wysokq Radq 16 stycznia iw zwiqzku z niezgodnoiciE zapis6w roku 2018'

wprowadzone zostaty zmiany w Zaiqczniku Nr l iNr 2 Wieloletniei Prognozy Finansowej

zgodnle z zaleceniami zawartymi w uchwale Nr v/2018 Kolegium Regionalnej lzby

obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 21 lutego 2018r. Wskainiki na rok 2018 spelniajq

wszelki wymogi wynikajqce z art. 243, natomiast zagro2enie stabilnosci finans6w

publicznych stanowi rok 2019 irok 2020, nale2y zwiqkszai dochody bie2qce iograniczac

wydatki bie2Ece.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt zmienionej uchwaiy w sprawie uchwalenia wieloletniei Prognozy Frnansowej na lata

2Ot8-2028 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji

Miasta, kt6rE przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisli radny Andrzej Palucki.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjg nad ww

zagadnieniem.

Rafal sobolewski: ,,uczestn iczylem z Panem radnym Andrzejem Paluckim i Panem radnym

Jarosfawem chmielewskim w posiedzeniu Regionalnej lzby obrachunkowej. Regionalna lzba

Obrachunkowa wykazywala podczas tego posiedzenia duie zaniepokojenie stabilnoiciE

finans6w naszego Miasta, te obawy potwierdzila teraz Pani skarbnik przed chwilq. Wydaje

mi siq, te sytuacja jest dosyi napieta iwarta uwagi nas wszystkich, bior4c pod uwage fakt, 2e
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na te sytuacje niewAtpliwie wpfywa mo2liwoii zaciqgania dlugoterminowych zobowiqzai,
wydaje mi siq, 2e w obecnej, moim zdaniem, kryzysowej sytuacji powinni6my przyjqi
wariant ograniczajqcy mo2liwoii zaciqgania dlugoterm inowych zobowiqza6 przez

Prezydenta, w zwiqzku, z czym chciaibym zgtosid wniosek o to, aby Rada Miasta cofnqla

upowa2nienia do zaciqgania zobowiqzari zwiqzanych z realizacjq przedsiqwziqi w granicach

limit6w kwot okre6lonych na zobowiqzania Zatqcznikiem Nr 2, zaciqgania zobowiqzari z

tytutu um6w w ustqpie 2 wymienionym i przekazywania uprawnie6 w zakresie zaciEgania

zobowiqzarl, o kt6rych mowa w ust. 1i2, kierownikom iednostek organizacyjnych

realizujqcych przedsiqwzigcia ujQte w Zalqczniku Nr 2 do Uchwaly. Reasumujqc,

przytoczytem te zapisy w pobieinej formie, natomiast wniosek m6j jest taki, abysmy

dokonali wykreSlenia cafego 5 4 z wieloletniej Prognozy Finansowej, kt6ra zawiera powyzsze

upowa2nienia w takim przypadku, jeieli wniosek uzyskalby wymaganq akceptacje przez

Radnych Rady Miasta Wfoctawek, dalsze paragrafy ulegnq przesunigciu o jeden numer".

(wypowiedi doslowna).

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie ww. wniosku

w zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w rezultacie

dokonanego glosowania, wniosek uzyskal wymaganq wiqkszo(c.

wieloletniej wcale nie oznacza, ie Prezydent nie bqdzie mial prawa do zaciqgania

zobowiqzai, Paristwo podjqli uchwalq budietowq o realizacji pewnych zada6 wieloletnich,

Pa6stwo podjqli uchwalq o Prognozie Wieloletniej, w kt6rej zapisane sQ pewne

przedsiqwziqcia wieloletnie, natomiast cofniqcie upowa2nie6 do zaciqgania zobowiqzari

wieloletnich oznacza tylko innq procedurq, 2e przed kaidym podpisaniem umowy

wieloletniej Pan Prezydent bqdzie musiaf wystqpii do Panstwa o zgodq. oczywiscie, ale to,

nie oznacza,2e bqdziecie Paistwo w tym momencie mogli powiedziei, nie, nie wyrazamy

zgody, bo ten zapis w bud2ecie jest, tylko procedura jest". (wypowiedl doslowna)'

Gtos zabral radnv Jaroslaw chmielewski. ,,Panie Prezydencie, Panie Przewodniczqcy,

Szanowni Paristwo, ot62, ia myilQ, 2e taka intencja byla Przewod niczqcego Rady, ieby

wta6nie Prezvdent za kaidym razem pytal o te kwestie, czy uzyskiwal zgode Radv Miasta,

oczywijcie, nie chodzi o to, 2eby nie pozwolii na zaciqganie tych dfugotrwafych zobowiqzan,

natomiast patrzac na to, jak przez 3,5 roku Pan Prezydent Marek wojtkowski zaciqgaf te

zobowiqzania, gdzie tak naprawdq r62nice r6wniei w bud2ecie byfy miqdzy kwotami

wynikajqcymi z um6w, a kwotami, kt6re zapisane sq w bud2ecie, my6lq, 2e to jest dobre

rozwiqzanie, tym bardziej, ie istnieje zawsze mo2liwo(i spotykania siq czq(ciej, ni2 raz w

miesiacu, jeieli takie bedE potrzeby w zwiazku z wylonieniem na przyklad jakiegoi

wvkonawcy inwestycji, kt6re Miasto bqdzie prowadzito, a wiqc my5lq, ie powinni(my, majqc

ograniczone zaufanie do Pana Prezydenta, jako Rada Miasta miei wiekszy nadz6r. Dlatego

cieszq siq, 2e ta poprawka przeszfa. Dziqkujq bardzo". (wypowiedl doslowna)'

Miasta: ,,Proszq Paistwa, podjqta przed chwilq uchwata dotyczqca zmian tej Prognozy
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Po zakohczonej dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie
projektu uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-
2028.
W wvniku glosowania przeorowadzonego z udzialem 23 radnvch za podieciem uchwatv
opowiedzialo sie 18 radnvch, przv braku glos6w przeciwnvch oraz 5 glosach wstrzvmuiacvch

!ic.'

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego giosowania,

uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zafqcznik do protokolu.

Ad.7
Prolekt uchwaly w sprawie przvstepienia do sporzqdzenia mielscowego planu

za8ospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru poloionego w reionie

ulicy Prymasa Wyszyriskiego, zawartego pomiQdzy ulicQ Prymasa Wyszytiskiego, ul.

RzecznA, Parkiem Sienkiewicza, ul. Okrzei, rzekq Wisfq oraz rzekq Zglowiqczkq'

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonata Pani Jolanta Starlczak - Dyrektor Wydzialu

Urbanistyki iArchitektury informujqc, i2 zgodnie z ustawa o planowaniu izagospodarowaniu
przestrzennym, Prezydent Miasta Wloclawek dokonat analizy zasadnoSci sporzqdzenia

miejscowego planu dla obszaru poloionego w rejonie ulicy Prymasa Wyszytiskiego,

zawartego pomiqdzy ulicq Prymasa Wyszyriskiego, ulicq Rzecznq, Parkiem Sienkiewicza, ulicq

Okrzei, rzekq Wisiq oraz rzekq ZgiowiAczkq oraz stopnia zgodno5ci przewidywanych

rozwiqzafi z ustaleniami Studium uwarunkowa6 i kierunk6w zagospod arowa n ia

przestrzennego. Obszar objqty propozycjE sporzadzenia planu wynosi ok.28 ha., w
wiqkszo6ci sE to tereny bqdqce wfasnoSciq os6b fizycznych i prawnych. obecnie dla tego

terenu obowiqzujq aktualnie 4 plany, przyjQte w latach 1999, 2006, 2008 oraz 2011'

celowoSi sporzadzenia zmian tych plan6w w omawianym zakresie potwierdza uchwala Rady

Miasta Wloclawek z dnia 23 czerwca 2016r. w sprawie aktualno6ci Studium uwarunkowai i

kierunk6w zagospodarowa n ia oraz miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego.

Z uchwaly tej wynika, ie wszystkie miejscowe plany objqte niniejszq uchwalq utracity

aktualnoii z uwagi na zmianq przepis6w ustawy prawo wodne. Ponadto plan miejscowy z

2008 roku utracil aktualno6i z uwagi na zmianQ przepisow ustawy prawo ochrony

Srodowiska oraz przepis6w odrqbnych w sprawie informacji dotyczqcych ruch6w masowych

ziemi, a takie w stosunku do zmiany przepis6w ustawy o wspieraniu rozwoju usfug i sieci

telekom un ikacyjnych, Dokonana analiza zlo2onych wniosk6w potwierdzila potrzebQ zmiany

obowiEzujqcych miejscowych plan6w. Jednocze6nie zapisy obowiqzujqcych plan6w nale2y

uzupelnii o wynikajqce z ustawy o planowaniu i zagospod arowan iu przestrzennym

szczeg6towe wskainiki zagospodarowan ia terenu. Wobec powy2szego nale2y przyjqc

przedlo2onq uchwatq.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
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Projekt uchwaly w sprawie przystEpienia do sporzqdzenia miejscowego planu
zagospoda rowa n ia przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru pofo2onego w rejonie
ulicy Prymasa Wyszyriskiego, zawartego pomiqdzy ulicE Prymasa Wyszyrlskiego, ul. Rzecznq,

Parkiem Sienkiewicza, ul. Okrzei, rzekq Wislq oraz rzekq Zglowiqczkq, rozpatrzyla oraz
pozvtywnie zaopiniowala Komis.ja Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta, kt6rq przedstawil
Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej Paluckr.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii ud zial wzieli:
Glos zabral radny Jaroslaw Hupafo: ,,Panie PrzewodniczAcy, Panie Prezydent, Padstwo Radni,
ja chcialem zapytai, kt6ra z tych opinii Komisji Bud2etu jest waina, bo ja mam dwie, jedna o
numerze 1, gdzie glosowalo 9 czlonk6w, a druga w sprawie tej samej uchwaly Opinia nr 28 i

w jednej, jak przytoczyl Pan Przewodniczqcy gtosowalo 9 czlonk6w, a w poprzedniej bylo to
6 glos6w, 4 za, a 2 wstrzymujqce, jak widai rozbie2noii w tych opiniach, kt6re majq moc
prawnE jest powodem do tego, 2e to pytanie zadajq, a odpowiedi jest prosta, gdyby Pan

Przewodniczqcy nie zdjqf bez uprawnieri, bez porozumienia z Komisjq Gf6wnq, jak Pan to
nazywa czy z Konwentem Senior6w tego punktu z porzAdku obrad na tej sesji, gdzie Pan

Andrzej Pafucki, takq opiniq byl przygotowany przedstawii i Komisja Bud2etu nad niA

procedowaia, to dzisiaj nie byloby tej dwoisto5ci prawnej ina to chcialem Panu

Przewod n iczqcemu zw16cii uwagq."(wypowied2 doslowna). Dalsza wypowiedi Pana

Radnego poza mikrofonem.
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta,,l co dalej, jakie Pan wywody prawnicze chciatby

dalej poprowadzii w tej sprawie, proszQ tak sformulowai, 2ebym m69l zrozumiei. Nie

rozumie Pan, 2e procedowaliSmy dwa razy ten projekt uchwaly, na poczqtku on nie uzyskal

wymaganej wiqkszojci. Byl procedowany podczas sesji Rady Miasta Wioclawek, nie uzyskal

wiqkszo(ci, teraz jeszcze raz byf poddany pod glosowanie i opinie Komisji Bud2etu, dlatego,

2e jeszcze raz pochylamy siq nad tym projektem uchwaiy, a wtedy, co bylo? wtedy wiqkszo6i

Rady nie zgodzila siq na podjqcie uchwaly w takim zakresie, w zwiqzku, z czym jeszcze raz

podjqliimy takq decyzjq, 2e bgdziemy procedowai i ieszcze raz Komisja Budzetu

opiniowala." (wypowiedl dosfowna).
Gtos zabral radnv J6zef Mazierski ,,Panie PrzewodniczEcy, Szanowni Pa6stwo, ja na Komis.ii

Budietu, kr6ciutkie pytanie, dopytywalem sie, bo plan zagospod arowan ia tej czqlci jest i

chyba obowiqzuje albo wygasl, nie wiem, planu zagospoda rowa n ia te.i czqsci, kt6rej tutaj
jest w uchwale. Mam pytanie, kto zlo2yl wniosek o to, by przystQpii do zmiany tego planu

zagospodarowania przestrzennego, bo na Komisji byla Pani, kt6ra po prostu nie pamiqtafa i

powiedziafem,2e dopytam na sesji Rady. Dziqkujq bardzo'" (wypowiedi doslowna).

Glos zabral radnv Krzvsztof Kukucki:,,Panie Przewodniczqcy, w nawiqzaniu do Pana sl6w,

chcialbym uzyskai od Pana informacjq, kiedy Rada Miasta podjqla decyzjq, czyli

przeglosowala uchwalq, o kt6rej procedujemy. Przed chwilq Pan powiedziaf, ie Rada Miasta

tq uchwafq nie przeglosowata, chciafbym wiedziei, kiedy glosowali(my, kiedy mogli6my siq

wypowiedzied, bo je(li mnie pamiqi nie myli, to raz Pan zdjql z porzqdku obrad ije6li chodzi

o konkretny projekt uchwaly, to go nie gfosowali6my. Dziqkujq." (wypowiedi doslowna).

Glos zabrat Przewodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski: ,,Wydaje mi siq, 2e w styczniu, byl

punkt porzqdku obrad gtosowali(my i nie przyjqliSmy. Na piimie Panu przedstawiq, je6li Pan
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nie umie korzystai z Biuletynu Informacji Publicznej, to ulatwiq to Panu." (wypowiedi
doslowna).
Glos zabrala Dvrektor Wvdzialu Urbanistvki i Architekturv Pani Jolanta Stariczak: ,,chciafam
sig odnie5i do pytania Pana radnego Mazierskiego, w sprawie zmiany tego planu, zio2one

zostaly trzy wnioski przez osoby prawne, a ponadto, tak jak m6witam we wprowadzeniu te
plany zostaly uznane przez Paistwa w uchwale w 2016 roku, jako nieaktualne z uwagi na

zmianq przepis6w prawa wodnego oraz przepis6w ustawy o rozwoju uslug i sieci

telekom un ikacyjnych. Obowiqzkiem Prezydenta jest realizacja tej uchwaly w sprawie

aktualno6ci oceny studium oraz miejscowych plan6w. Wnioski ztoiyla: PPU Rols sp z o'o.,
PA NOWA sp6ika akcyjna, ENERGA INVEST SA." (wypowiedi doslowna).

Po zakoriczonej dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie

projektu uchwaly w sprawie przystQpienia do sporzqdzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Wloctawek dla obszaru poloionego w rejonie

ulicy Prymasa Wyszyriskiego, zawartego pomiqdzy ulicq Prymasa Wyszytiskiego, ul. Rzeczna,

Parkiem Sienkiewicza, ul. Okrzei, rzekE WisfE oraz rzekq Zglowiaczkq.

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie dokonanego gfosowania,

uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zalqcznik do protokolu.

Ad.8
Projekt uchwaty zmieniajQcej uchwalQ w sprawie przyjQcia ,,Programu usuwania wyrob6w

zawierajqcych azbest z terenu Miasta Wloclawek na lata 2OL7-2O32"

Ad.9
Projekt uchwaty w sprawie ustalenia zasad udzielenia dotacii celowej na dofinansowanie

osobom fizycznym koszt6w usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest w zakresie objQtYm

,,Programem usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest z terenu miasta wloclawek na lata

20t7-2032'.

wprowadzenia do projekt6w uchwal w pkt.8 ipkt.9 dokonala Dyrektor Wydzialu

Srodowiska Pani Monika Szudzikowska, kt6ra poinformowaia, ie Uchwalq Nr

xxxvl /I75 /2077 Rada Miasta Wloclawek przyjqla dokument pn. ,,Program usuwanra

wyrob6w zawierajqcych azbest z terenu miasta Wlocfawek na lata 2017-2032", stanowiacy

uaktualnienre obowiqzujqcego do 31 maja 2010 ,,Programu inwentarYzacji i usuwania

wyrob6w zawierajqcych azbest dla miasta wtoclawek na lata 7010- 2032", stqd wynikta

potrzeba zmiany Regulaminu stanowiEcego zalEcznik do niniejszej uchwaly. Przyjqcie

opisanego wy2ej dokumentu ma na celu pomoc mieszkadcom wloclawka w pracach

zwiqzanych z usuwaniem materiaf6w wyrob6w zawierajEcych azbest oraz ich odpowiednie

zagospod arowan ie, nale2alo dostosowai ten dokument do obowiqzujqcych przepis6w.

Natomiast odnoszqc siq do drugiego projektu uchwaly Pani Dyrektor powiedziafa, 2e

naleialo uszczeg6lowii mo2liwo6i uzyskania dotacji dla os6b fizycznych z budietu miasta dla
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nieruchomodci poloionych na terenie miasta Wioclawek. W zwiqzku z tym zasadnym jest
podjqcie niniejszych uchwal.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly w sprawie zmieniajqcej uchwalq w sprawie przyjqcia ,,Programu usuwania
wyrob6w zawierajqcych azbest z terenu Miasta Wloclawek na lata 2017-2032", kt6rE
przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska rad na Olga Krut-Horonziak.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaiy w sprawie w sprawie ustalenia zasad udzielenia dotacji celowej na

dofinansowanie osobom fizycznym koszt6w usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest w
zakresie objqtym ,,Programem usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest z terenu miasta
Wloctawek na lata 2017-2032", ktorq przedstawita Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska radna Olga Krut-Horonziak.

Nastqpnie Przewodniczacy Rady Miasta poinformowat, ie otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Glos zabral radnv J6zef Mazierski: ,,Panie Przewodniczqcy, Panie Prezydencie, Szanowni

Padstwo. Ja mam przy tej okaz.ji pytanie do Pana Prezydenta, dlatego, ie uchwaty lak
najbardziej, sluszne, zasady udzielania dotacji osobom fizycznym, natomiast w tym
kontekicie mam pytanie do Pana Prezydenta i proSbq, jak zamierza Pan Prezydent

zrealizowai, bo mamy, sobie wynotowalem, 13 budynk6w komunalnych, na kt6rych r6wnie2

sq pokryte plytami azbestowymi. Owszem udzielamy dotacji osobom fizycznym, natomiast

to .iest bardzo duia iloii ito sq du2e budynki jak: Lqgska 56, Ogniowa, Stod6lna 40,

Piekarska, Stary Rynek,3-go Maja, Chopina 38, Stod6lnej, Chlodnej itd. Nie pytalbym siq, ale

po przyjetym budiecie miasta byla kwota 1m1n.800 tYs. dla Administracji Zasob6w

Komunalnych miqdzy innymi na te tematy, natomiast z Pana inicjatywy zostala zdjqta kwota

800 tys. i mam obawy, 2e w tym roku ten azbest, przynajmniej na kilku budynkach, bo to jest

mozna na lata rozlo2yt 2,3, nie zostanie usuniety i dlatego, poniewa2 ten temat
procedujemy osobom fizycznym, prosze o jakqd odpowiedl, czy zamierza Pan, czy wyda Pan

dyspozyc.je, 2eby AZK mimo wszystko podjqlo jaka( inicjatywe by w(r6d tych 13 budynk6w,

choi kilka w bie2qcym roku zrobii i przy tej okazji proSba, poniewa2 zajmowafem siq tymi
sprawami mieszkaniowymi. Przekwaterowuje Pan rodzinq do lokalu zastepczego z tubnej,
Wiejskiej, w zwiqzku z budowq ,,74" i przekwaterowuje Pan do lokalu, w kt6rym na

Ogniowej 4 jest azbest, proiba jest, gdyby Pan dolo2yi 6rodk6w finansowych, ieby ten

azbest, przy okaz.ii, bo otrzymujE lokal zamienny, wreszcie temat zostatby ten budynek,

skoro jui przekwaterowujemy tq rodzinq, to ieby zrobii przynajmniej ten jeden budynek to
jest mala oficynka, by ten dach, zdjae z tego dachu azbest. Temat by byl generalnie

zakofczony, przy tej okazji, dlatego, proszQ Pana o tq inicjatywq". (wypowiedi dosiowna).

Glos zabral Prezvdent Miasta ,,Szanowny Panie radny Mazierski, Panie Przewodniczqcy,

Wysoka Rado, oczywi(cie my swoje zadania bqdziemy realizowai w ramach tych 6rodk6w,
kt6re posiadamy. Mam Swiadomoii, 2e na budynkach komunalnych znajdujq siq jeszcze

pokrycia azbestowe i oczywiicie w ramach tych Srodk6w bqdziemy je zmieniai, Natomiast,
jeSli Paristwo pozwolq ustosunkuje siq do jednej kwestii, tej uchwaly, poprawki, kt6ra miala
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mie.isce wczeiniej, bo, powiem szczerze Drodzy Paristwo, jestem zdumiony, bo sqdzilem, 2e

po tej niechlubnej akcji, kt6ra miala miejsce tutaj na sesji Rady Miasta zwiqzane.j wladnie z

przedstawieniem przez niekt6rych radnych szeregu poprawek, kt6re musieliimy zaskar2yi
do Regionalne.i lzby Obrachunkowej pewien etap mamy za sobq. Natomiast ja, w tej chwili,
naprawdQ czego6 nie rozumiem Panie PrzewodniczEcy, nie wiem, czy to byla pariska

inicjatywa, ale chciafbym, 2eby tutaj jeszcze przy okazji medi6w, jak jeszcze media sq, 2eby
tei Pafistwa o ta sprawq bardzo konkretnie i szczeg6lowo zapytafa, jaki byl cel, bo ja
rozumiem wszystko, ale to jest swego rodzaju precedens, kuriozum, kt6ry w samorzqdach
wla(ciwie nie ma miejsca. Dziwig siq, 2e po tei stronie, kt6ra g'iosowala za uchwalq jest byty
Prezydent, Wiceprezydent, a my(lq tutaj o tej poprawce, kt6ra ograniczala uprawnienia
Prezydenta do zaciqgania zobowiqzari wieloletnich. Chcialbym,2eby media te2 to uslyszaly,

bo nie wiem, czy Pa6stwo zdajq sobie z tego sprawq, jakie tego bqdq konsekwencje, bo

konsekwencje bgda doktadnie takie same, jak przy okazji zgtoszenia tych
n ieod powiedzialnych poprawek, bo te przetargi, te projekty, kt6re w tej chwili mamy
przygotowane, powiem tutaj, chocia2by podam przyklad, Pan Przewodniczqcy Kukucki pytal

o autobusy elektryczne, przetarg jest przygotowywany, my nie mo2emy go w tej chwili
uruchomit, poniewai bqdziemy czekali na decyzje Rady, na kolejnq sesje. Tutaj jest Pan

Czeslaw, kt6ry jest zainteresowany przejjciem podziemnym przy ulicy Radosnej, ot62 chcq

powiedziei, 2e nie uruchomimy tego przetargu, musimy zapytai Pafistwa radnych o zdanie i

tei Drodzy Parlstwo powiem, 2e jeSli rzeczywi5cie Pa6stwa opinia bqdzie negatywna, to
miejcie Paristwo 6wiadomo(i, 2e po raz wt6ry spotkamy siq w Regionalnej lzbie

Obrachunkowej, bo my po prostu bqdziemy kwestionowai tego typu glosowania przed

Regionalnq lzbq Obrachunkowq i chcialbym te2, ieby wszyscy Paistwo radni byli Swiadomi,

a przede wszystkim, aby mieszkaricy byli 5wiadomi, bo ja tutaj po tym glosowaniu widzialem
gesty triumfalizmu, nagle Prezydentowi kto6 zalo2yl kaganiec, albo w geScie braku takiego

zaufania bqdq mnie Pafstwo kontrolowad. Nie, Drodzy Padstwo, to jest od powiedzialnoii
indywidualna ka2dego z radnych, bo ja przy ka2dej tego typu sprawie bedq wystepowaf
przed mediami ibqdq m6wil, dlaczego sq op6inienia, dlaczego przetargi nie zostafy

uruchomione, dlaczego inwestycje nie ruszajq. Mam nadziejq,2e Paristwo Mieszkaricy bgdq

mnie tutaj wspierai, bo nie ma tutaj absolutnie 2adnej wsp6tpracy radnych z organem

wykonawczym. I pytanie, czy na p6l roku przed wyborami, rzeczywi6cie Wlociawek na to
zasluiyl. Czy Wloclawek na to rzeczywi(cie, Drodzy Pa6stwo, zasfu2yl, ja siq pytam Pa6stwa

ka2dego indywidualnie, bo Paristwo my6lq, 2e mi w ten spos6b Paristwo utrudniq zycie, nie,

utrudniajq Pafstwo 2ycie mieszkaricom Wloclawka, bo te zadania sq zar6wno w budiecie

miasta na 2018 rok, jak i sq w wieloletniej prognozie finansowej. Dziwiq siq radnYm przede

wszystkim wielu kadencji, 2e na ta takie dzialania sobie jeszcze po prostu pozwalajq,

natomiast ja uprzedzam bQdq w tej kwestii bezwzglQdny i bede o tym m6wil, tak Panie

Dqbczyiski, bo widzq, 2e zgodnie z Pariskq optykq, to dla Pana, im gorzej, tym lepie.i,

gratulujq". (wypowiedi dosfowna).
Gtos zabral Przewodniczacv Radv Miasta: ,,Panie Prezydencie, szkoda,2e nie byfo Pana na

posiedzeniu Regionalnej lzby Obrachunkowej, ale tam wtedy wielokrotnie padaty

sformutowania, kt6re podawal nam Przewodniczacy tej Regionalnej lzby iOn kilkakrotnie
m6wil, 2e to nie jest iadne kuriozum, ie tego upowainienia nie ma, 2e jest to naturalna

sytuacja, kiedy tego upowa2nienia mogioby nie byd i to nie tylko ja slyszalem, ale sfyszeli tez

inni, kt6rzy byli ze mnq na tym posiedzeniu. Druga rzecz jest taka, 2e to nie ja, ale nasz

Skarbnik m6wil o tym, ie po tych 3 latach tei kadencji finanse sq w tak krytycznej sytuacji,
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je2eli chodzi o Nasze Miasto, 2e tylko o krok jest od przekroczenia wszystkich wskalnik6w,
kt6re sq dopuszczalne, w zwiqzku, z czym troska Radnych o to, aby kontrolowai wszystkie
zobowiqzania, kt6re mo2emy w perspektywie dfugoterminowej podejmowai, jest calkowicie
uzasadniona, moim zdaniem. Co wiqcej, jest to wprowadzanie te2 po czqSci w blqd
mieszkaric6w, bo my niczemu nie mdwimy stop. To tylko od paiskiej sprawnodci teraz
bqdzie zaleialo, jak szybko bgdzie Pan m69l przygotowai poszczeg6lne projekty uchwal i

poszczeg6lne inwestycje. ProszQ pamiqtai,2e te upowainienia, kt6re zostaly cofniqte majq
Sci6le okreSlony zapis inam tylko chodzi o to by5my mogli wsp6lnie podejmowai decyzje o
tym, co ma byi realizowane w nastqpnych latach iperspektywie wieloletniej, tak2e nie ma

tutaj iadnego, 2adnej chqci szkodzenia komukolwiek, wrqcz przeciwnie chcemy wziEi razem
z Panem na barki ten obowiazek koordynowania wszystkich spraw miasta." (wypowiedi
doslowna).
Glos zabral radnv Andrzei Patucki: "Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado, zdziwiony jestem
tragicznym tonem, jaki przed chwila zabrzmial w gtosie Pana Prezydenta, ot62 Panie
Prezydencie chcialbym Panu przypomniei, 2e jak ja byfem Prezydentem Miasta Wloclawek,
te2 mialem identycznE sytuacje, te2 nie mialem upowaznienia in blanco na wszystko, tylko
ka2dE sytuacjQ musialem przedstawiae na Radzie Miasta iRada Miasta konfrontowala,
konfrontowala czy to, co proponujq przy ka2dym punkcie jest zgodne z wieloletnim planem
inwestycy.jnym iz budietem. Ja to odbieralem, jako potrzebq Sci5lejszego informowania
Rady Miasta, nigdy nie zabralem glosu w tym tonie, 2e bqdq informowal mieszkaric6w, 2e

op6inienia przez Radq Miasta, bo Rada Miasta chce wiedziei, Rada Miasta chce wiedziei i

ma prawo wiedziei, nie zostalo dokonane 2adne przestqpstwo prawne przy takim
wytqczeniu automatyzmu, wiqc panie Prezydencie, proszq nie tragizowai, je2eli w porq

bqdzie Pan skladat z odpowiednim wyprzedzeniem dokumenty na Radq Miasta, nie sAdze,

aby ktokolwiek odwaiyl siq glosowai przeciwko tym zapisom, kt6re sa zgodne z budietem.
Pierwszy bedQ protestowal, jeZeli cod takiego siq zdarzy, ale nie moie Pan odmawiad nam
wzmo2onej informacji o toczacych siq procesach inwestycyjnych, ale tak to zabrzmiato Panie

Prezydencie, emocjonalnie bardzo Pan podszedl, zupeinie niepotrzebnie, bqdq wspieral
Pana w kaidym przypadku, gdyby siq zdarzylo,2e sq takie zapQdy,2e co6, co jest zgodne z

zapisem budietowym bqdzie kwestionowane, ale po prostu zdarzylo siq tyle rzeczy, kt6re
budzily wqtpliwodci, budzq wqtpliwoSci, ie czqSi radnych uznala, 2e potrzebuje

dokladniejszej informacji, zresztE wykladnie tego, bardzo dobrq, po przeglosowaniu, dala

Pani Skarbnik, co moremy, czego nie mo2emy ito jest oczywiste, ito jest oczywiste i nie
mo2e byi kwestionowane. Jestem przekonany, tak tei gfosowatem, nie ukrywam tego, za

takim rozwiazaniem, bo tei czqsto brakuje glqbokie.i analizy pewnych poczynari, chocia2

dokladnie wiemy,2e nie wszystkie procesy inwestycyjne potoczyly siq w sferze finansowej
zgodnie z zapisami i w budiecie, nic przestepczego siq nie stato, proszQ tak tego nie czytai,
ale wydaje mi siq,2e ta informacja dokladniejsza nikomu, ani Panu Prezydentowi, ani Radzie

w porg zlo2ona nie zaszkodzi procesowi inwestycyjnemu, a wiqc mySlq, 2e nale2y wygasii
emocje izabrad siq do pracy, przestrzegai wszvstkich termin6w i nic siq nie stanie, mnie siq

nic nie stalo, przy takim podej6ciu Rady Miasta, procesy inwestycyjne toczyfy siq na dobrq
skalq, du2o wiqkszq ni2 to sie dzieje w tej chwili i nie op6lnito to iadnego procesu

inwestycyjnego, a wiqc wygadmy emocje i zacznijmy racjonalnie funkcjonowai,
dziqkujq."(wypowiedl dostowna).
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta Rafal Sobolewski: "Jeszcze jedna uwaga a' propos

sprawnoici dzialania, chcialbym poinformowai wszystkich Pa6stwa Radnych, ale te2
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mieszkafc6w, ie projekt dotyczqcy wsparcia przez Gminq Miasto Wloclawek, Miejskiego
Budownictwa Mieszkaniowego we Wloclawku nie znalazl siq tylko, dlatego w porzqdku

obrad,2e w momencie wysylki sesji nie mieliSmy opinii prawnej, w zwiqzku, z czym uchwala
nie byla w peini przygotowana, to jest przykfad na to,2e chcemy procedowai, ale w tym
konkretnym przypadku, uchwala nie byla przygotowana w pelni, tak, jak byi
powinna."(wypowredi doslowna).
Gtos zabral Prezvdent Miasta Marek Woitkowski: ,,A ja odpowiem, 2e uchwala byta

przygotowana w odpowiednim czasie isq na to, mogQ przedstawii wszystkim Pahstwu

dowody, a mam wrazenie,2e ta sprawa ma iakie6 drugie dno i2e nie zostata wtqczona do

porzqdku obrad, nie wiem, dlaczego." (wypowied2 dostowna).
Przewodniczacv Radv Miasta odpowiedziaf: ,, W momencie wysylki nie bylo projektu

uchwaly zgloszonego, tak, jak powinien byi zgodnie ze Statutem, nie bylo przede wszystkim

opinii prawnej, ta opinia doszla po jui momencie wysytki, dlatego ja teraz glosowafem

wprowadzenie tego punktu do porzqdku obrad na sesjq, taka byla sytuacja, proszQ nie

traktowai tego, jako przytvk, tylko ja bym chcial sie wypowiedziei w tonie byfego

Prezydenta Pana Andrzeja Paluckiego, ie razem mo2emy usprawnic te procesy, 2eby to

zmierzai do pozytywnego finalu." (wypowiedi dosfowna).

Glos zabral radnv Janusz Debczvfiski:,,Panie Przewodniczqcy, Padstwo Prezydenci, Wysoka

Rado, Szanowni Pa6stwo, miaiem nie zabierai glosu, ale Pan Prezydent, jak gdyby wywolal

mnie do tablicy z imienia i nazwiska. Panie Prezydencie, ia 20 lat jestem radnym i nte

przypominam sobie, ani nikt z wyborc6w nie zarzuci mi czegoS takiego, iebym dzialat na

szkodq miasta, bo zawsze staram siq dzialai, jak najlepiej dla mieszkaric6w naszego miasta i

chcq r6wniei Panu powiedziei, 2e w mojej ocenie jest to przykre, co powiem, raz to kiedy6

powiedziaiem, bo ja na Pana w drugiej turze glosowalem, ale niestety, tak jak wielu

mieszkaic6w.iestem zawiedziony pariskq postawq i pafskim dziafaniem. Nie mo2na dawai

carte blanche do dzialania iupowa2nienia dla Prezydenta, do kt6rego siq nie ma zaufania, a

niestety, no Pan swoim dzialaniem na takie zaufanie nie zasluiyl w ograniczonym zakresie i

w takich kompetencjach, jakie ma Rada moiemy takie zaufanie czy kredw udzielat i to jest

tyle, 2eby przeforsowai swoje projekty, no to zwyczajnie trzeba znaleii wiqkszosi, a jak siQ

tej wiqkszogci nie potrafi znaleli, no to siq jest widocznie nieudolnym i trzeba siq bii w
swoje piersi, a nie w czyie!, w przypadku naszym, w przypadku radnym,

d ziqkujq". (wypowiedi doslowna).
Glos zabrala radna olga Krut-Horonziak: ,,Panie Przewodniczqcy, Szanowni Pa6stwo, Panie

Prezydencie, Pan ma wyjatkowq zdolno(t m6wienia prawdy obok To,2e chcemy przejqc

czqSi odpowiedzialnoSci powinna blisko mo2e troszeczkq wiQcej aniieli p6l roku przed

wyborami Panu bardzo siq spodobai, dlatego, ie od powied zialno(i bqdziemy dzielii. My to

traktujemy, jako ostatniE deskq ratunku przed Pana decyzjami inwestycyjnymi i przed

publicznymi pieniqdzmi, kt6re sq wainiejsze, ani2eli prywatne, je2eli chodzi o nasze funkcje,

dlatego tak zrobiliSmy i powinno to Pana poszerzenie demokratyczne8o podejmowania

decyzji wywolai u Pana zadowolenie, a nie tego typu reakcjQ. Pan ma zdolnoli albo wyjsi z

chwilq, kiedy padajA trudne pytania i nie ustosunkowywai siQ, ja dwa razy m6wilam dzisiaj o

MPEC-u i nastqpnie w bardzo powa2ne.i sprawie, kt6ra nie mo2e tylko iwylqcznie byt

uimiechem kwitowana, jak iciqglego, waham siQ, czy powiedziei informowania celowego,

czy ze znakiem zapytania celowego dzialania, je2eli chodzi o budownictwo mieszkaniowe'

Prosze przeczytad dokladnie te protokoty dwa z sesji, kiedy byli6my jako Rada namawiani do

wej(cia w program budownictwa komunalnego o charakterze zabezpieczania os6b, kt6rych
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nie staf na komercyjne zdobywanie mieszkania i pozbawienie siq w wyniku takiej, a nie innej
sytuacji, tu chodzito o catq rzeszq mtodych ludzi, a nie o mieszkanra socjalne, nie stai ich na
wziecie kredytu. Mieszkanie plus r6wnie2 przez przedstawiciela, kt6ry wystqpowal
namawiajEc do powofania te.i sp6lki bylo odmieniane w wielu glosach. W tej uchwale, kt6ra
zostala przedstawiona nam, ju2 nie mamy budownictwa komunalnego, proszq powiedziei
wyrainie, 2e na wejSciu trzeba zaplacii, jeieli 100 ty6. mieszkanie to 25o/o, nie waine, 2e

rozto2one na jakie( tam raty, ale, ie jest to mieszkanie deweloperskie, to jest beton, a wiec
trzeba wlo2yi w niego, co najmniej 30 ty6., jeieli Pan potrafi udowodnii, ie to sq mieszkania

i to jest finansowanie ze wsp6lnych pieniqdzy dla os6b, kt6rych stai na kilkadziesiqt tysiqcy
wkladu na wejScie do mieszkania, to.ia powiem Panu, ie jest to oszukiwanie ludzi wprost, a

Radq wrqcz nieprzyzwoicie, jeieli Pan wygiasza do nas tego typu banafy i nie prawda, nie ma

we Wloclawku jui programu nawet dotkniQcia programu plus, natomiast z publicznych
pieniqdzy powolana zostala komercyjna sp6lka, kt6ra buduje komercyjne mieszkania dla

tych, kt6rych stai bqdzie, co najmniej wlaSnie, 2eby deweloperski beton sobie
zagospodarowai, dziqkujq bardzo."(wypowiedi doslowna).

Pan Przewodniczacv Rady Miasta Rafal Sobolewski przeprosil wszystkich radnych za to, 2e

procedowanie odbywalo sie w innym punkcie obrad, natomiast wywotana dyskusja odbyta

siq na inny temat i z w zwiEzku z tym poprosil o zakoficzenie tych wypowiedzi.

Po zakoiczonej dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjgcie

projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie przyjqcia,,Programu usuwania wyrob6w

zawierajqcych azbest z terenu Miasta Wloclawek na lata 2077'2032"

wstrzvmuiacvch sie.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie drugi projekt uchwaly w

sprawie ustalenia zasad udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie osobom fizycznym

koszt6w usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest w zakresie objQtym ,,Programem
usuwania wyrob6w zawierajEcych azbest z terenu miasta Wfoctawek na lata 2017'2032".

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty w sprawie ustalenia zasad udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie

osobom fizycznym koszt6w usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest w zakresie objqtym

,,Programem usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest z terenu miasta Wloclawek na lata

zotl -2032" rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju iPromocji
Miasta, kt6ra przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej Palucki

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania,

uchwafy zostaty podjqta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu

wstrzvmu tacvcn sre.
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Uchwaly - zatEcznik do protokofu.

Ad.10
Projekt uchwaty w sprawie Protramu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomnoSci zwierzet w miescie Wloclawek na rok 2018.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonata Dyrektor Wydziatu Gospodarki Miejskiej Pani

Sylwia Wojciechowska informujqc, ii na podstawie ustawy o ochronie zwierzEt zapewnienie
opieki bezdomnym nale2y do zadari wlasnych gminy, a do kompetencji Rady Miasta
Wloctawek naleiy przyjqcie w drodze uchwaty, corocznie do dnia 31 marca, Programu opieki
nad zwierzqtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno5ci zwierzEt. Program reguluje
zasady opieki nad bezdomnymi zwierzetami. Projekt Programu zostal pozwywnie

zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii we Wloclawku, organizacje
spoleczne, kt6rych statutowym celem dzialania jest ochrona zwierzEt, zarzqdc6w obwod6w
lowieckich oraz Miejskq Radq Dzialalno5ci Poiytku Publicznego. BiorEc powyzsze pod uwagq,

Pani Dyrektor poprosila o pozytvwnE opiniq do przedmiotowego projektu uchwaty.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly w sprawie Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomno6ci zwierzEt w mieicie Wioclawek na rok 2018., kt6ra przedstawita

Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska radna

Olga Krut-Horonziak.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Gfos zabrai radnv Dariusz Jaworski: ,,Panie PrzewodniczEcy, Panie Prezydent, Szanowni

Paistwo, ja jui wypowiadafem siq w tym temacie przv innej okazii, ale ten projekt uchwaly
jest przykiadem tego, czego nam caty czas brakuje, w uzasadnienie mamy napisane, 2e

projekt uchwafy zostal zaopiniowany, oczywi(cie, to nie wynika tei, czy zostal zaopiniowany

pozytywnie czy negatywnie, ale opinia jest, ale na przyszlo6i Pa6stwo Prezydenci prosilbym,

ieby zmobilizowai swoje wydzialy,2eby do projektu takich uchwaf, gdzie w uzasadnieniu
jest napisane, 2e byly zaopiniowane, dolqczane byly te opinie. Pani Dyrektor obiecala mi

dzisiaj dostarczyi te opiniq, ale widzq, ie nie dostarczyla, wiqc dziekujq". (wypowied2

doslowna).
Panie

Radny, tak, .iak m6wiiam, opinia wynika z ustawy o ochronie zwierzQt i zostaje wYsyla

informacja, wszelkie, kt6re wymienifam instytucje, czyli Powiatowy Lekarz Weterynarii, jak

r6wnie2 organizacle, kt6re dzialajq na terenie miasta, czyli Towarzystwo Opieki nad

Zwierzqtami, czy Fundacja dla Ratowania Zwierzqt Bezdomnych ,,EMlR" wydaje opiniQ

pisemnq czy wnosi uwagi do programu, czy nie wnosi. Zgodnie z ustawE wynika r6wnie2, 2e

jeieli nie mamy odpowiedzi to uznaje siQ za pozytywnq opiniq przyjqcia Programu przez te

orga n izacje pozarzqdowe". (wypowiedl doslowna).

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie projekt uchwaiy w sprawie
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Programu opieki nad zwierzQtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno(ci zwierzqt w
mieicie Wtoclawek na rok 2018.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnvch za podieciem uchwaly
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. przv braku gfos6w przeciwnvch oraz braku glos6w

wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie w rezultacie dokonanego glosowania,

uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik do protokolu.

Ad. 11

Projekt uchwafy zmieniajqcej uchwalq w sprawie tygodniowego obowiqzkowego wymiaru
godzin zajqd niekt6rych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczeg6lnych

zalqd w ksztalceniu zaocznym oraz okreslenia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru
godzin zajqd dla nauczycieli realizujqcych w ramach stosunku pracy obowiqzki okre5lone

dla stanowisk o r6inym tygodniowym obowiqzkowym wymiarze godzin.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonala Pani Agnieszka

Bialopiotrowicz Dyrektor Wydziatu Edukacji, kt6ra poinformowala, 2e wprowadzone zmiany

w art. 76 ustawv z dnia 27 oaidziern ika 2017r. o finansowaniu zada6 oiwiatowych dotyczq

zmiany czq(ci zapis6w ustawy z dnia 26 stycznia !982r. - Karta Nauczyciela. W pkt 22 ppkt a)

reguluje siQ kwestiq pensum nauczycieli posiadajqcych kwalifikacje z zakresu pedagogiki

specjalnej zatrudnianych dodatkowo w celu wsp6lorgan izowa n ia ksztalcenia integracyjnego

oraz wspolorgan izowan ia ksztalcenia uczni6w n iepelnosprawnych, niedostosowa nych

spolecznie oraz zagroionych n iedostosowa niem spolecznym w wymiarze 20 godzin

tygodniowo. Karta Nauczyciela na mocy art.42 ust.7 pkt 3 zobowiqzuje organ prowadzqcy

szkoly i plac6wki do okreSlenia w drodze uchwaty tygodniowego obowiqzkowego wymiaru

godzin zajqi na rzecz nauczycieli nie wymienionych w art.42 ust. 3. Z uwagi na zmianQ cze6ci

zapis6w ustawy - Karta Nauczyciela ustala siq nowy obowiqzkowy tygodniowy wymiar

godzin zajqi niekt6rym nauczycielom. Ponadto zgodnie z art. 42 ust. 5c ustawowym

obowiqzkiem dyrektora szkoty jest uSrednienie pensum nauczyciela wg zapisu, iZ

nauczycielom realizujqcym w ramach stosunku pracy obowiqzki okreSlone dla stanowisk o

r6inym tygodniowym obowiqzkowym wymiarze godzin zajqi, tygodniowy obowiqzkowy

wymiar godzin zajqe ustala siq jako iloraz lqcznej liczby realizowanych godzin i sumy czq6ci

etat6w realizowanych w ramach poszczeg6lnych tygodniowych wymiar6w godzin zajec, przy

czym wynik zaokrqgla siq do pelnych godzin w ten spos6b, 2e czas zajqi do p6l godziny

pomija siq, a powyiej p6i godziny liczy siq za peln4 godzinq. Godziny wyliczone ponad ten

wymiar stanowiq godziny ponadwymrarowe. W zwiqzku z powyzszym prawidlowe ustalenie

tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin dla powy2szych nauczycieli nale2y do

dyrektora szkoly. Projekt uchwaly zgodnie z przepisami ustawy o zwiqzkach zawodowych

zostaf przeslany do wszystkich organizacji zwiqzkowych dzialajqcych na terenie gminy.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Edukacji. Opinie w tej

sprawie przedstawita Radzie Miasta PrzewodniczEca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

33



NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Glos zabral radnv Krzvsztof Kowalski.,,Panie Przewodniczqcy, Szanowne Panie Prezydent,
Szanowni Padstwo zgodnie z wprowadzonymi zmianami w Ustawie o finansowaniu zadari

odwiatowych oraz zmianami w Ustawie Karta Nauczyciela wprowadzonymi przez Parlament
w 2017 roku, Parlament ujednolica obowiazkowy tygodniowy wymiar godzin, jest to
przyklad uporzqdkowania rozbie2nodci w dowolnym interpretowaniu przepis6w dotyczEcych
polskiej oSwiaty. Przypadki rozbieino6ci o czym Solidarnoii Oiwiatowa wielokrotnie
monitowala w gminach byly bardzo du2e. Jest to kolejny przyklad uporzqdkowania przez

Rzqd Prawa i Sprawiedliwo6ci dowolnoici w kwestii interpretowania przepis6w dotyczqcych
polskiej o6wiaty, dziqkujq". (wypowiedi doslowna).

Po wyczerpaniu gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie

przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie tygodniowego obowiqzkowego

wymiaru godzin zajqi niekt6rych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin

poszczeg6lnych zajqi w ksztalceniu zaocznym oraz okreSlenia tygodniowego

obowiqzkowego wymiaru godzin zajei dla nauczycieli realizujqcych w ramach stosunku

pracy obowiqzki okrejlone dla stanowisk o r62nym tygodniowym obowiqzkowym wymiarze

god zin .

nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie

dokonanego glosowania projekt uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie tygodniowego

obowiqzkowego wymiaru godzin zajq€ niekt6rych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru

godzin poszcze96lnych zajqi w ksztalceniu zaocznym oraz okre6lenia tygodniowego

obowiqzkowego wymiaru godzin zajqc dla nauczycieli realizujqcych w ramach stosunku

pracy obowiqzki okre6lone dla stanowisk o 162nym tygodniowym obowiqzkowym wymiarze

godzin zostal przyjqty przez RadQ Miasta Wtoctawek.

Uchwala - zalqcznik do protokotu.

Ad. 12

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia terminu Dni Wloclawka w 2018 roku.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Angelika Zychlewicz

Dyrektor Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej, kt6ra wyjaSnila, 2e

konieczno6i wniesienia pod obradv Rady Miasta Wloclawek uchwaty w sprawie ustalenia

terminu Dni Wloclawka w 2018 roku, wynika z zapis6w Statutu Miasta Wtoclawek. Zgodnie z

516 ust.3 Statutu Miasta Wfoclawek Dni Wloclawka odbywajq siq w pierwszq sobotQ i

niedzielq po 14 czerwca. Proponowany termin tegorocznych obchod6w Dni Wiociawka to 23

i 24 czerwca. Proponowane zmiany terminu sq efektem dzialari i ustalei z wykonawcami
programu artystycznego idotyczE 2018 roku.
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Opinia Komisii Stalei Radv Miasta.

Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz.jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowala
Komisja Kultury i Sportu. W imieniu Komisji opiniq przedstawil Radzie Miasta
PrzewodniczEcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Gtos zabral radny Stanislaw Krzemieniewski.,,Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado, ja siq

spytam Pani Dyrektor czy byly jakieS problemy z organizacjq tegorocznych Dni Wloctawka,
bo Pan Prezydent w mediach powiedzial,2e ze wzglqdu na op6iniony bud2et izatwierdzenie
bud2etu, bqdq problemy z organizacjq jak jarmark Swiqteczny na Placu Wolnoici i Dni

Wfociawka, czy to jest prawda Pani Dyrektor, Pani mi odpowie." (wypowiedi doslowna).
Glos zabrata Pani Angelika Zvchlewicz Dvrektor Wvdzialu Kulturv, Promocii i Komunikacii
Spolecznei. ,,Szanowni Paistwo, je2eli chodzi o Dni Wloclawka to sq to zupelnie inne
paragrafy, wiqc one nie zostaly naruszone iz tego, co wiem Pan Prezydent na pewno na

temat Dni Wloctawka siq nie wypowiadal. Natomiast je2eli chodzi o Jarmark Wielkanocny to
z organizacjq ostatecznie nie mieli6my problem6w, obawiali6my siQ o to,2e w zwiqzku z tymi
op62nieniami bqdziemy mieli problemy z wystawcami, poniewai pytali nas.iuz od stycznia o
to czy ten jarmark siq odbqdzie, nie wiedzieliSmy czy uda siq ten jarmark zorganizowai,
dlatego obawialismy siq o to, ie nie bqdziemy mieli wystawc6w je2eli zbyt p6ino opowiemy
siq czy jarmark bqdzie zorganizowany czy tei nie. Jarmark jak Paristwo doskonale wiecie
odbyl siq w ten weekend, cieszyl siq ogromna popularnoicia, odbyl siq w mniejszej formule
nii byfo to w roku poprzednim, bez atrakcji dla dzieci, nie bylo zjeid2alni itego typu
udogodnieri dla rodzic6w i dzieci, natomiast cieszyi siq ogromnq popularno(ciq, dziqkujq
ba rdzo." (wypowiedi doslowna).

Po wyczerpaniu gios6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie
przyjqcie projektu uchwaty w sprawie ustalenia terminu Dni Wloclawka w 2018 roku.
W wvniku gtosowania przeorowadzonego z udzialem 19 radnvch za orzvieciem ww. proiektu
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv(lnie, stos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie
nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie w rezultacie
dokonanego glosowania projekt uchwaty w sprawie ustalenia terminu Dni Wtoctawka w
20L8 roku zostat przy.jety przez Radq Miasta Wloctawek.

Uchwata - zalqcznik do protokolu.

Ad. 13

Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia sprawozdania z dzialalnoSci Miejskiego OSrodka
Pomocy Rodzinie we Wloclawku i innych samorzqdowych jednostek organizacyjnych
pomocy spolecznej oraz z realizacji zadafi Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we
Wlocfawku z zakresu wspierania rodziny isystemu pieczy zastqpczej oraz zestawienie
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potrzeb w zakresie systemu pieczy zastQpczej oraz plac6wek opiekufczo -
wychowawczych, za rok 2OL7,

Wprowadzenia do zagadnienia dokonat Pan Piotr Grudzi6ski Dyrektor Miejskiego Oirodka
Pomocy Rodzinie we Wtoclawku, kt6ry poinformowal m.in., ie obowiqzek przedstawienia
Radzie Miasta rocznego sprawozdania z dziafalno(ci Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie
naklada na Dyrektora jednostki art.110 ust. 9 i art. 112 ust.12 ustawy z dnia 12 marca 2004
roku o pomocy spotecznej. W przedkladanym sprawozdaniu Miejskiego O6rodka Pomocy
Rodzinie we Wlocfawku, uwzglqdnia siq realizacjq wszystkich zadari nale2qcych do
kompetencji MOPR, kt6re wynikajq z przepis6w prawa. Ponadto zgodnie art. 179 ust. 1

ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny isystemie pieczy zastqpczej, Miejski
Oirodek Pomocy Rodzinie we Wloclawku, przedklada r6wnie2 sprawozdanie z realizacji
zadah gminy i powiatu wynikajqcych z cytowanej ustawy wraz z zestawieniem potrzeb w
zakresie systemu pieczy zastqpczej. Przedmiotowa informacja uwzglqdnia jednostkowe
sprawozdania dotyczqce: pracy z rodzinq prze2ywajqcq trudno6ci w wypelnianiu funkcji
opieku hczo-wychowawczej, pomocy w opiece iwychowaniu dziecka, zadai organizatora
rodzinnej pieczy zastqpczej, zapewnienia dzieciom pieczy w rodzinach zastqpczych i

plac6wkach opiekuriczo-wychowawczych, dzialalno6ci plac6wek wsparcia dziennego,
organizowania wsparcia osobom usa modzielnianym opuszczajqcym rodzinnq
i instytucjonaln q pieczq zastepczq, dzialalnoSci calodobowych plac6wek opiekuhczo-
wychowawczych. Dodatkowo na podstawie Uchwaly Nr XXVI/125/2016 Rady Miasta
Wfoctawek z dnia 74 paidziernika 20L6 r. w sprawie przvjQcia ,,Programu Aktywno6ci
Lokalnej dla Miasta Wloctawek na lata 2016-2020" Miejski Oirodek Pomocy Rodzinie jest
zobowiqzany do przedkladania Radzie Miasta sprawozdania z realizacji tego programu w
sprawozdaniu rocznym z dzialalno6ci oirodka.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Projekt uchwaiy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Zdrowia, Rodziny i

Opieki Spolecznej. Opinie przedstawii Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz
N aga la.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Glos zabral Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczviski. ,,Panie
Przewodniczqcy, Paristwo Prezydenci, Panie iPanowie radni, mam kilka pytarl zwiqzanych z

tym Sprawozdaniem, bo ja dziqkujq za tak obfite Sprawozdanie w swo.jej tredci, kt6re
obejmuje zakres dzialania MOPR jak tei i jednostek, kt6re podlegajE pod MOPR

merytorycznie natomiast nie tylko mnie jak ite2 wielu mieszka6c6w interesuje jaka jest
skala zwiqzana z Programem 500. i tutaj mi zabraklo tej informacji, uwa2am, ie
jednostronicowa informacja do tego obfitego Sprawozdania byla dolqczona to bytaby wtedy
taka kompletna informacja. Interesuje mnie ile rodzin objqtych jest Programem 500., ile to
jest rdwniei dzieci, kt6re otrzymujE te irodki oraz jaka jest skala wyiudzeri, bo takie zjawisko
te2 by6 mo2e istnieje ijeszcze jedno pytanie, 01 lutego bylem na spotkaniu z Pania Minister
Elibietq Rafalskq kt6ra jest Ministrem Pracy, Rodziny i Pomocy Spolecznej, ktora
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poinformowala na Wojew6dzkiej Radzie Dialogu Spolecznego w Bydgoszczy, kt6rej jestem

czlonkiem, ie w naszym wojew6dztwie otrzymalismy 214 etat6w oplacanych przez Rzad na

obslugq Programu 500* i w zwiqzku z tE informacjE chcialbym zapytai Pana Dyrektora, ile

tych etat6w przyszto do Wloctawka do naszego MOPR, dziqkujg". (wypowied2 doslowna)

Gtos zabral radnv J6zef Mazierski. ,,Panie Przewodniczqcy, Szanowni Panstwo Prezydenci,

Panie Dyrektorze, faktycznie przychylam siq do tego, co powiedziat kolega Janusz

Dqbczyriski, 2e material jest bardzo obszerny, pokazuje obraz i skalq problem6w oraz skalq

dzialari MOPR w zakresie wszelkiego rodzaju pomocy mieszka6com, ale Pan Prezydent

powiedzial, 2e sprawozdanie z bud2etu miasta bqdzie na koniec marca, a omawiamy w tej

chwili Sprawozdanie z dzialalno6ci MOPR nie spos6b zapytai siQ o finansowanie poniewai z

obszernego materialu nie mogiem siq doczytai jakie byly wydatki, znam plany jakie byly

budietu miasta poniewa2 Pan Dyrektor wykonuje zdania ze irodk6w budietu miasta, ma

r6wnie2 zadania zlecone i otrzymuje irodki finansowe z budietu wojewody czy Rzqdu, byla

to kwota ponad 50 mln. zl. na 5o0i jak wyglqda wydatkowanie w 2017 roku. A zatem.iak w

stosunku do bud2etu miasta kt6rq mial Pan zaplanowanq na kwotQ ok.56 mln. zt. jak

wyglqda wykonanie czy Pan przekroczYl czv te2 zmielcil siq w tych kwotach i jak wyglEda

finansowanie zadai zleconych gminie, kt6re wynosza ok. 100 mln. zl., bo tego w informacji

nie ma, a Pan Dyrektor z pewno5ciq potrafi nam to wyja(nii, dziqkujq bardzo" (wypowiedi

doslowna).
Glos zabral Pan Piotr Grudziiski Dvrektor MoPR.,,Szanowni Paistwo, je2eli chodzi o pytanie

Pana radnego Dqbczyriskiego dotyczqce liczby rodzin objqtych Programem 500+, ile to jest

dzieci iile wvludzeri, to w okresie sprawozdawczym ze Swiadczenia wychowawczego

korzystalo ok. 6100 rodzin, wiadomo,2e w r6inych miesiqcach ta liczba mogta siq wahai, dla

tvch rodzin zostalo wydanych 7280 decyzji admin istracyjnych. tqcznie przez caly rok

wyplacono 107.437 (wiadcze^ wychowawczych na kwotQ 53.507.998 zl. Je2eli chodzi o

kwotq wyludzeri to czasami sq to wyludzenia, czasami .iest to niejwiadomoii os6b, kt6re

korzystaja ze iwiadczenia 5oo+, dlatego, ie ustawodawca w taki spos6b skonstruowaf

zasady przyznawania a nie inny, mo2e dochodzii do tego, ie osoba nie(wiadomie przekroczy

limit 800 zt. na pierwsze dziecko w rodzinie bqdi 72oo zl., jeieli dziecko legitymuje siq

orzeczeniem o n iepelnosprawnosci i wystarczy, 2e kwota zostanie przekroczona o kilka

zlotych i w6wczas jui wystQpuje nienale2nie pobrane 6wiadczenie, kt6re nale2y zwr6cii

lqcznie z odsetkami od momentu przekroczenia. Zdarza siq tak, ie rodziny o tym nie wiedza,

poprawia sie ich sytuacja materialna, nie informujq o tym MOPR, informacja uzyskiwana jest

w kolejnym okresie zasilkowym podczas weryfikacji informacji w ZUS i Urzqdzie skarbowym i

okazuje siq, 2e jest przekroczenie, czyli nienale2nie pobrane Swiadczenie w6wczas wzywamy

takq osobq o ile sama sig do nas nie zglosi isq podejmowane czynnosci administracyjne

zmierzajqce do odzyskania tych !rodk6w. Je2eli chodzi o miasto wloclawek to w roku 2017 z

tego co pamietam jest to kwota 50 tys. zl., kt6ra jest uznawana za (wiadczenia nienale2nie

pobrane. Je2eli chodzi o etaty, to istotnie szanowni Pa6stwo w momencie kiedy byl

uruchamiany Program 500+ to Kujawsko-Pomorski Urzqd woiew6dzki przystal tabelq do

MOPR zwiezanq z szacunkowq liczbq etat6w, kt6re powinnilmy wykorzystai do obstugi

Programu, biorqc jednak pod uwagq Szanowni Paistwo to, ie my obslugq Programu

finansujemy z odpisu 5rodk6w, kt6re wykorzystamy wiqc w pierwszym roku ten odpis byl

wiqkszy w drugim roku siq zmniejszyl iw ka2dym kolejnym bqdzie na poziomie drugiego

roku finansowania funkcjonowania Programu iz tego co pamietam l',5%, a zadania w

zasadzie sa te same to Urzad Wojew6dzki wyliczyl, ie powinni5my wykorzystai 15,8 etat6w.
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My zastosowaliSmy troszeczkQ inna metodq, lqczqc 5wiadczenia wychowawcze ze

iwiadczeniami rodzinnymi ijak widzimy daje to pozytywny efekt w postaci tego, 2e z resztq
Pa6stwo tei widzieli(cie, ie organizacja Programu 500+ na terenie miasta Wloctawek w
2016 roku, kiedy ta liczba wnioskodawc6w byia najwiQksza wypadla najlepiej w
wojew6dztwie. Z calq od powiedzia Ino5ciq mogq powiedziei, 2e jako pierwsi z duiych miast
zaczqli5my wydawai decyzje ad m in istracyjne, jako pierwsi z duiych miast zaczqliSmy

wyptacai Srodki finansowe mieszka6com miasta. oczywiscie zdarzajq siq takie osoby, kt6re
sq niezadowolone z obslugi, ale spo6r6d 107 ty6. wyplaconych 6wiadczeh zawsze mogQ siq

zdarzyi osoby kt6re sq niezadowolone. Nie mamy 6ciSle przypisanych etat6w do Swiadczen

wychowawczych, po prostu pracownik, kt6ry zajmuje siQ danq rodzinE realizuje i

iwiadczenia wychowawcze i Swiadczenia rodzinne i Swiadczenia pielegnacyjne. I tutaj
przechodzimy do kolejnego pytania Pana radnego Mazierskiego, ieieli chodzi o
finansowanie MOPR, o strukture wydatk6w MOPR to w roku 2017wvdatki zamknqly siq

kwotq 145.027.639,04 zl. i z tego mamy kwotq 57.061..405,44 zl, kt6ra stanowi bud2et

gminy, zadania zlecone gminie to jest kwota 91.461.308, 65 zt. w tym na Program 500+

54.306.666,00 zl. OczvwiScie Szanowni Pafstwo mamy zadania rzqdowe powiatu itutaj jest

kwota 1.207.763,73 zt., tutaj na zadania rzqdowe powiatu skladajq siq zadania zwiqzane z

pieczq zastqpcza i r6wniei 5OO+ dla rodzin zastQpczych w kt6rych przebywajq dzieci, bo Rzad

r6wnie2 taka moiliwoii przewidzial, w roku 2015 na te zadania mieliSmy 400 ty6. zt. a w

roku 2017 1.200 ty(. zl., czyli struktura wydatk6w jest du2o wiqksza. Ostatnia skladowq tego

budietu 145 mln. zt. to sa Srodki pozyskane z funduszy zewnqtrznych, w roku 2017, kiedy

ruszyli(my z projektami, wystartowal nam jeden projekt unijny, plus projekt Wtoclawek

m6wi przemocy stop, na te projekty wydatkowali6my kwotq prawie 300 tys. zt. Na pewno w

roku 2018 kwota ta bqdzie znacznie wiqksza, realizujemy kolejne projekty i bqdziemy

podpisywai kolejne umowy na realizacje projekt6w dofinansowanych ze lr6del

zewnqtrznych, dziqkuje bardzo, my5lq,2e odpowiedziatem na wszystkie Paristwa pytania".

(wypowiedi doslowna).

Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod gtosowanie

przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania z dzialalnoSci Miejskiego

oirodka Pomocy Rodzinie we wloclawku i innych samorzqdowych jednostek

organizacyjnych pomocy spolecznej oraz z realizacji zadari Miejskiego o6rodka Pomocy

Rodzinie we Wioclawku z zakresu Wspierania rodziny i systemu pieczy zastqpczej oraz

zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastQpczej oraz plac6wek opiekufczo -
wychowawczych , za rok 2OI7 .

nre stwrerozono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie w rezultacie

dokonanego glosowania uchwaia w przedmiotowej sprawie zostala podjeta przez RadQ

Miasta Wloclawek.

Uchwala - zatqcznik do protokofu.
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Ad. 14
Projekt uchwaty w sprawie okreg6w wyborczych.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwafy dokonala Pani Malgorzata Feliniak
Dyrektor Biura Rady Miasta, kt6ra poinformowaia, 2e zgodnie z arI. 72 ust. 1 ustawy z dnia
11. stycznia 2018 r. o zmianie niekt6rych ustaw w celu zwiqkszenia udzialu obywateli w
procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niekt6rych organ6w publicznych,
wszystkie rady gmin zobowiqzane sq do dokonania podzialu gmin na okrqgi wyborcze w
wyborach do rady gminy, w terminie 60 dni od dnia wej5cia w 2ycie ustawy. Przy ustalaniu
podzialu na okrqgi wyborcze uwzglqdnia siq liczbQ mieszkadc6w ujqtych w stafym re.iestrze

wyborc6w danej gminy na koniec kwartaiu poprzedzajqcego kwartal, w kt6rym rada gminy

dokonuje podzialu gminy na okrqgi wyborcze. Wed'lug stanu na dziei 31 grudnia 2017 r.
liczba mieszkaric6w miasta Wlociawka wvnosiia 105 240. Por6wnujqc ww. dane z aft. 77

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym stanowiacym, ii w gminach do

200 000 mieszkaric6w w sktad rady wchodzq radni w liczbie 25 wynika, ie do Rady Miasta

Wfoctawek wybierana bqdzie ta sama ilo6i radnych. Proponowany podziat na okrqgi

wyborcze zgodny jest z generalnq regutq, 2e o ilo(ci mandat6w decyduje liczba mieszkaicow
przypadajqca na 1 mandat (norma przedstawicielstwa ), stanowiaca naczelnq zasadq

r6wnoici wybor6w, zapisanE w art. 369 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. - Kodeks wyborczy.

Normq przed stawicielstwa oblicza siq przez podzielenie liczby mieszkaric6w gminy przez

liczbq radnych. Wynosi ona 4 209,60. Zatem przedstawiony projekt podziaiu miasta na

okrqgi wyborcze opracowany zostal zgodnie z zasadami tworzenia okrqg6w wyborczych

wynikajqcych z art. 4I7-4]9 kodeksu wyborczego i r6ini siq od dotychczas obowiqzujqcego

opisem granic okrqgu wyborczego nr 1, uwzglqdniajqcym podjqtq przez Radq Miasta

Wloctawek uchwalq Nr XXXlll/106/2 O!'1 , w drodze, kt6rej uchylono uchwafe w sprawie

nadania nazwy ulicy 20 Stycznia.

Opinia Komisii Statei Radv Miasta
Przedmiotowv projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego. opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta PrzewodniczEca

Komisji radna Mariola Gawlowska,

Nastepnie Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad ww.

zaeadnieniem.

W zwiqzku z brakiem zgloszeri do udzialu w dyskusji na temat procedowanej uchwaty,

Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie przyjqcie pro.iektu uchwaly w sprawie

okrq96w wyborczych.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie

dokonanego glosowania ww. uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta Wloclawek

Uchwala- zalqcznik do protokolu.

wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
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Ad. 15

Projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu uchwaiy Sejmiku Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego w sprawie podziatu obszaru wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego
na okrqgi wyborcze, ustalenia ich numer6w i granic oraz liczby radnych wybieranych w
tych okrqgach wyborczych do Sejmiku Worew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego.

Projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie przedstawila tak2e Pani Malgorzata Feliniak

Dyrektor Biura Rady Miasta informujqc, ii w celu przeprowadzenia wybor6w obszar
wojew6dztwa dzieli siq na okrqgi wyborcze. Okrqgiem wyborczym jest jeden powiat lub jego

czq6i. Na podstawie art. 462 I 7 ustawv z dnia 5 stycznia 2077 r. - Kodeks wyborczy lqczenie
dw6ch lub wiecej powiat6w w celu utworzenia okrqgu wyborczego wymaga zasiQgniQcia

opinii rad tych powiat6w. W dniu 23 marca 2018 r. do Przewod n iczqcego Rady Miasta
wplynqlo pismo Marszalka Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego z projektem uchwaly
Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie podzialu obszaru wojew6dztwa
kujawsko-pomorskiego na okrqgi wyborcze, ustalenia ich numer6w igranic oraz liczby
radnych wybieranych w tych okregach wyborczych do Sejmiku Woiew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego z proSbE o zaopiniowanie. MajEc na uwadze, 2e w zakresie okrqgu wyborczego
Nr 6, w granicach kt6rego znajduje siq Miasto Wiociawek, zaszfa ww. przeslanka, gdy2

wtqczono do niego powiat radziejowski, a przesunieto z niego do okrqgu wyborczego Nr 3
powiat rypiriski, zasadnym jest podjqcie uchwaly w przedioionym brzmieniu.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku

Prawnego i Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca

Komisji radna Mariola Gawlowska,

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

W zwiqzku z brakiem zgloszed do udzialu w dyskusji na temat procedowanej uchwaty,

Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie

zaopiniowania projektu uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie
podziafu obszaru wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego na okrggi wyborcze, ustalenia ich

numer6w igranic oraz liczby radnych wybieranych w tych okrqgach wyborczych do Sejmiku

Wojew6dztwa K ujaws ko- Po mors kiego.

W wvniku glosowania przeprowadzoneqo z udzialem 22 radnvch, za podieciem uchwalv w
przedloionvm brzmieniu radni ooowiedzieli sie iednomvdlnie, etos6w przeciwnvch oraz

wstrzvm u iacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, Ze w rezultacie

dokonanego glosowania ww. uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta Wloclawek.

Uchwala- zalqczn ik do protokolu.

Ad. 16
Sprawozdanie z dziafalno6ci Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji za 2Ot7 rok.



Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski poinformowal, 2e w bloku material6w
sesyjnych radni otrzymali Sprawozdanie z dziaialnosci Rady Miasta Wtoctawek Vll kadencji
za rok 2017. Przedmiotowe sprawozdania za te okresy zostaly zloione tak2e przez komis.je

stale Rady Miasta Wloclawek tj. przez Komisjq Rewizvjnq, Komis.jq Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta, Komisje Edukacji, Komisjg Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej, Komisje

Kultury iSportu, Komisje Porzqdku Prawnego iPublicznego, Komisjq Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska oraz Komisjq ds. rewitalizacji. Zgodnie z art. 1ust. 1pkt.3 ustawy o

samorzqdzie gminnym komisje stale podlegajq radzie gminy i przektadajq jej sprawozdania

ze swojej dzialalno6ci. Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq z

zapytaniem do radnych czy wnoszE poprawki do przygotowanego Sprawozdania z

dziafalno(ci Rady za rok ubiegly.

Wobec braku uwag i poprawek ze strony radnych do przedto20nego materialu,
Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie Sprawozdania z dziatalnoici
Rady Miasta Wloctawek Vll kadencji za 2017 rok.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udziatem 19 radnvch, za przvieciem ww.

Sprawozdania w przedlo2onvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, giosow

przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie

dokonanego glosowania ww. Sprawozdanie z dzialalnoici Rady Miasta Wtoctawek za rok

2017 zostalo przyjete przez Radq Miasta Wtoclawek.

Sprawozdanie - zalqcznik do protokolu.

Ad. 17

Sprawozdanie z dzialalnoici komisji statych RadY Miasta Wloclawek.

1, Sprawozdanie z dziafalnoici Komisji Rewizyinej'
2. Sprawozdanie z dzialalnoici Komisii Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta'

3. Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Edukacli'

4. Sprawozdanie z dzialalno5ci Komisii Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej.

5. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Kultury iSportu'
6. Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego'

7. Sprawozdanie z dzialalno5ci Komisji Gospodarki Mielskiej iOchrony Srodowiska'

8. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji ds. rewitalizacji.

Jak wyja6nil Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski ten punkt obrad dotyczy

sprawozdania z poszczeg6lnych dzialalnosci komisji Rady Miasta. w zwiqzku z tym zapytaf,

czy radni chcq wnie5i uwagi do przedloionych sprawozdah.

Wobec braku uwag i poprawek Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie

przyjqcie sprawozdari poszczeg6lnych Komisji Rady.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przy.iqcie Sprawozdania z

d z iataln oici Komisji Rewizyjnejza rok2077.
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W wvniku glosowania przeprowadzoneqo z udziafem 19 radnvch, za przvieciem ww.
Sprawozdania w orzedloionvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomv6lnie. glos6w
przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania ww. Sprawozdanie za rok 2017 zostalo przyjqte przez RadQ Miasta

Wloclawek.

Sprawozdanie - zalqcznik do protokolu.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie Sprawozdania z

dziataf no6ci Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta za rok2077.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch' za przvieciem ww.

przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie

dokonanego glosowania ww. Sprawozdanie za rok 2017 zostalo przyjQte przez Radq Mlasta

Wloclawek.

Sprawozdanie - zatqcznik do protokofu.

Kolejno Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie przYjecie Sprawozdania z

dzialalno6ci Komisji Edukac.ii za tok2OL7.

przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie

dokonanego glosowania ww. Sprawozdanie za rok 2017 zostalo przyjQte przez Radq Miasta

Wloclawek.

Sprawozdanie - zalqcznik do protokofu.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie sprawozdania z

dzialafnoici Komisii Zdrowia, Rodziny i Opieki Spoteczneiza rok2Ot7.

przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono

wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie

dokonanego glosowania ww. sprawozdanie za rok 2017 zostalo przyjqte przez Radq Miasta

Wloclawek.

Sprawozdanie - zalqcznik do protokolu.
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PrzewodniczEcy Rady Miasta poddai pod glosowanie przyjqcie Sprawozdania z dzialalnoici
Komis.f i Kultury i Sportu za rok 2O!7 .

W wvniku elosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch, za przviectem ww.
Sprawozdania w przedlo2onvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomvilnie, glos6w

orzeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego gfosowania ww. Sprawozdanie za rok 2017 zostalo przyjqte przez Rade Miasta
Wlociawek.

Sprawozdanie - zaiqcznik do protokolu.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie Sprawozdania z

dziatalnoici Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego za rok 2017 .

w wVniku stosowania przeprowadzonego z udziatem 20 radnvch' za przvieciem ww'
Sorawozdania w przedto2onvm brzmieniu radni ooowiedzieli sie iednomvilnie, gios6w

przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie

dokonanego glosowania ww. Sprawozdanie za rok 2017 zostalo przyjqte przez Radq Miasta

Wloctawek.

Sprawozdanie - zalqcznik do protokolu.

W nastQpnej kolejno5ci Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjQcie

Sprawozdania z dzialalnoici Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska za rck2017.

przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie

dokonanego glosowania ww. Sprawozdanie za rok 2017 zostalo przyjqte przez Radq Miasta

Wloclawek.

Sprawozdanie - zaiqcznik do protokolu.

Kontynuujac Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie Sprawozdania z

dzialaf noici Komisji ds. rewitalizacji za rok Z0I7 .

przeciwnvch i braku stos6w wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powyiszego PrzewodniczQcy Rady Miasta

dokonanego glosowania ww. Sprawozdanie za rok 20!7
Wloclawek.

poinformowaf,
zostato przyjQte

2e w rezultacie
przez Radq Miasta
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Sprawozdanie - zaiqcznik do protokolu.

Ad. 18
Projekt uchwaty w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wfocfawek na 2018 rok.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal

Sobolewski, kt6ry wyja6nii, ie zgodnie z art. 18a ust L i4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o
samorzqdzie gminnym rada gminy kontroluje dzialalnoii w6jta, gminnych jednostek

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy. W tym celu powoluje Komisjq

Rewizyjnq, kt6ra wykonuje zlecone przez radq zadania w zakresie przeprowadzenia ww.
kontroli. Komisja Rewizyjna przeprowadza wyznaczone przez Radq kontrole na podstawie

rocznego planu kontroli, kt6ry zawiera w swej tre6ci okre6lenie terminu oraz przedmiotu
kontroli. Biorqc powyisze pod uwagq, zasadnym jest podjqcie uchwaty w zaproponowanym
brzmieniu. Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e Komisja Rewizyjna w
dniu 2 lutego br. wypracowala plan kontroli, kt6ry zarekomendowala Radzie Miasta celem

.iego podjqcia. Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cit siq z zapytaniem czy w tej
kwestii radni chcieliby zabrai glos.

Wobec braku dyskusji iuwag na temat przedtoionego materialu Przewodniczqcy Rady

Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu

kontroli Komisji Rewizyjne.j Rady Miasta Wtoclawek na 2018 rok.

W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnvch, za przvieciem ww.
oroiektu uchwalv w orzedlo2onvm brzmieniu radni ooowiedzieli sie iednomvjlnie, elos6w
przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie

dokonanego giosowania ww. uchwala zostala przyjqta przez Radq Miasta Wloclawek.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad,19
Plan pracy Rady Miasta Wloclawek na 2018 rok.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, zostal przekazany

radnym projekt planu pracy Rady Miasta na 2018 rok, Ponadto zapytal, czy radni wnoszq
zmiany do przekazanego materiafu.

Wobec braku dyskusji iuwag na temat przedlo2onego materialu Przewodniczqcy Rady

Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie planu pracy Rady Miasta Wloclawek na 2018 rok

W wvniku qiosowania orzeprowadzoneqo z udziatem 20 radnvch, za przvieciem ww.
proiektu uchwaly w przedto2onvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomv6lnie. glos6w
przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.
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Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania Plan pracy Rady Miasta Wloclawek na 2018 rok zostal przyjqty
przez Radq Miasta Wloclawek.

Plan pracy Rady Miasta Wloctawek na 2018 rok - za'lqcznik do protokolu.

Ad.20
Plan pracy komisji statych Rady Miasta Wfoclawek na 2018 rok.

1. Plan pracy Komisji Rewizyjnej.
2. Plan pracy Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta.
3. Plan pracy Komisji Edukacji.
4. Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej.
5. Plan pracy Komisji Kultury iSportu.
5. Plan pracy Komisii Porzedku Prawnego i Publicznego.
7. Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, ie komisje stale Rady

Miasta wypelniajqc swoje ustawowe obowiqzki przedlo2yty plany pracy na rok 2018 Radzie

Miasta oraz je zatwierdziiy. A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6ci'l siq z zapytaniem

czy radni wnoszq zmiany, uwagi lub chcq zabrai glos na temat przekazanych plan6w pracy

komisji.
Wobec braku uwag i poprawek Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod giosowanie

przyjqcie plan6w pracy poszczeg6lnych Komisji Rady.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie przyjqcie Planu pracy Komisji

Rewizyjnej na rok 2018.

oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie

dokonanego glosowania Plan pracy komisji na rok 2018 zostal przyjQty przez RadQ Miasta

Wloctawek.

Plan pracy komisji na rok 2018 - zalqcznik do protokotu.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie Planu pracy

Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromoc.ji Miasta na rok 2018.

pracv w przedfo2onvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomvslnie' glos6w przeciwnvch

oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie

dokonanego glosowania Plan pracy komisji na rok 2018 zostat przyjQty przez Radq Miasta

Wloclawek.



Plan pracy komisji na rok 2018 - zalqcznik do protokolu.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie Planu pracy Komisji

Rewizyjnej na rok 20L8.
W wvniku gtosowania orzeprowadzonego z udzialem 20 radnvch, za przvieciem ww. Planu
pracv w przedloionvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, gfos6w orzeciwnvch
oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania Plan pracy komisji na rok 2018 zostaf przyjqty przez Radq Miasta
Wtoclawek.

Plan pracy komisji na rok 2018 - zalacznik do protokolu.

Kolejno Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjqcie Planu pracy Komis.ii

Edu kacji na rok 2018.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 18 radnvch, za orzvieciem ww. Planu
pracv w przedlo2onvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w orzeciwnvch
oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w rezultacie

dokonanego gfosowania Plan pracy komisji na rok 2018 zostal przyjqty przez RadQ Miasta

Wloclawek.

Plan pracy komisji na rok 2018 - zalqcznik do protokofu.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poddal takie pod glosowanie przyjqcie Planu pracy

Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spotecznej na rok 2018.

oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w rezultacie

dokonanego gfosowania Plan pracy komisji na rok 2018 zostat przyjqty przez Radq Miasta

Wtoclawek.

Plan pracy komis.ii na rok 2018 - zalqcznik do protokofu.

Przewodniczqcy Rady Miasta poddal r6wnie2 pod glosowanie przyjqcie Planu pracY Komisji

Kulturv iSportu na rok 2018.

oraz wstrzymuiacvch sie nie stwierdzono.
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Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego gfosowania Plan pracy komisji na rok 2018 zostal przyjqty przez Radg Miasta
Wloclawek.

Plan pracy komisji na rok 2018 - zalqcznik do protokolu.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie przyjgcie Planu pracy
Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego na rok 2018.
W wvniku glosowania przeprowad zonego z udzialem 18 radnvch, za przvieciem ww. Planu
pracv w przedlozonvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomvglnie, qlos6w przeciwnvch

oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie w rezultacie
dokonanego giosowania Plan pracy komisji na rok 2018 zostal przyjQty przez Radq Mrasta
Wtociawek.

Plan pracy komisji na rok 2018 - zalqcznik do protokolu.

KonczEc procedowanie nad tym punktem porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta
poddal pod glosowanie przyjqcie Planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska na rok 2018.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem 19 radnvch, za przvieciem ww. Planu
pracv w przedloionvm brzmieniu radni opowiedzieli sie iednomv(lnie, glos6w orzeciwnvch
oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania Plan pracy komisji na rok 2018 zostat przyjqty przez Radq Miasta
Wloclawek.

Plan pracy komisji na rok 2018 - zatacznik do protokoiu.

Ad.21
Interpelacje, wnioski i zap$ania radnych.
Interpelacje, wnioski i zapytania w sprawach dotyczacych aktualnych problem6w Miasta,
tak2e w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radna Agnieszka
Chmielewska, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawfowska, radny Dariusz Jaworski,
radny Zbigniew Lewandowski, radny J6zef Mazierski, radna Ewa Szczepariska, radny Dariusz
Wesolowski oraz radna Katarzyna Zarqbska.
Interpelacje zloione przez radnych w formie pisemnej, Przewodniczqcy Rady Miasta
przekazuje niezwtocznie adresatowi.
Odpowiedzi na zgfoszone interpelacje udziela Prezydent Miasta lub wlaSciwe rzeczowo
upowa2nione osoby w terminie 14 dni - Przewod niczEcemu Rady Miasta oraz
interpelujacemu radnemu.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone sQ w
Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta bez zbqdnej zwfoki.
Procedure postqpowania w powyiszej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloclawek.
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Ad.22
lnformacje i komunikaty,

W tym punkcie porzQdku obrad PrzewodniczQcy Rady Miasta przypomnial radnym o
obowiqzku skladania oiwiadczerl majqtkowych za rokzOtT. Oiwiadczenie majqtkowe wraz z

kopiq swojego zeznania o wysokodci osiagnietego dochodu w roku podatkowym za rok
poprzedni nale2y zlo2yi w dw6ch egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia 2018 roku
do Biura Rady Miasta.
Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta z okazji zbli2ajqcych sie Swiqt Wielkanocnych zlo2yt
2yczenia Swiqteczne mieszkaicom miasta Wloclawka oraz wszystkim obecnym na obradach
sesyjnych.

Ad.23
Zamkniqcie obrad,
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski dziqkujqc wszystkim za udzial w

obradach poinformowal, 2e wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady XL

sesji Rady Miasta Wloctawek w dniu 27 marca 2O78t.

Zakoriczenie obrad godz.133a

OBRADOM PRZEWODNICZYT
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Radny Henryk Mielczarczyk

Zalaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XL sesji Rady Miasta Wloclawek.

2. Lista os6b uczestniczqcych w XL sesji Rady Miasta Wlociawek.

3. Uchwala Nr XL/13/2018 RadV Miasta Wfoclawek z dnia 27 marca 2018r.
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028.

4. Uchwala Nr XL/14l2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 marca 2018r.
w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowa n ia

przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru potoionego w rejonie ulicy Prymasa
Wyszyfskiego, zawartego pomiqdzy ulicq Prymasa Wyszyriskiego, ulicq Rzecznq,

Parkiem Sienkiewicza, ulicq Okrzei, rzekq Wislq oraz rzekq Zglowiqczkq.

5. Uchwala Nr XLl15/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 marca 2018r.
zmieniajEca uchwalq w sprawie przyjqcia ,,Programu usuwania wyrob6w
zawierajqcych azbest z terenu Miasta Wloctawek na lata 2017-2032".

6. Uchwala Nr XLl16/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 marca 2018r.
w sprawie ustalenia,,Zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie osobom
fizycznym koszt6w usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest z zakresie objqtym
,,Programem usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest z terenu Miasta Wloclawek
na lata 2017-2032".

7. Uchwala Nr XL/77/2078 Radv Miasta Wtoclawek z dnia27 marca 2018r.
w sprawie Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomno(ci zwierzqt w mieicie Wtoclawek na rok 2018

8. Uchwala Nr XL/18/2018 Radv Miasta Wtoctawek z dnia 27 marca 2018r.
w sprawie podzialu irodk6w Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjq w 2018
roku zada6 na rzecz os6b n iepetnosprawnych.
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9. Uchwata Nr XL/19/2018 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 27 marca 2018r.
w sprawie okrqg6w wyborczych.

10. Uchwala Nr XL/20l2018 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 27 marca 2018r.
w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-
Pomorskiego w sprawie podzialu obszaru wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego na

okrqgi wyborcze, ustalenia ich numer6w igranic oraz liczby radnych wybieranych w
tych okrqgach do Sejmiku Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego.

11. Uchwaia Nr XL/2112018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 21 marca 2018r.

zmieniajqca uchwalq w sprawie tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin zajqi
niekt6rych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczeg6lnych zajqi w
ksztatceniu zaocznym oraz okreSlenia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin

zajQi dla nauczycieli realizujqcych w ramach stosunku pracy obowiAzki okreilone dla

stanowisk o r6inym tygodniowym obowiazkowym wymiarze godzin.

12. Uchwala Nr XL/22/2018 Rady Miasta Wloclawek zdnia2T marca 2018r.

w sorawie ustalenia terminu Dni Wioclawka w 2018 rok-.

13. Uchwala Nr XL/23/2018 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 marca 2018r.

W sprawie przyjqcia sprawozdania z dziatalnoici Miejskiego Oirodka Pomocy

Rodzinie we Wfoctawku i innych samorzqdowych jednostek organizacyjnych
pomocy spolecznej oraz z realizacji zadari Miejskiego O6rodka Pomocy Rodzinie we

Wloctawku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastepczej oraz

zestawienia potrzeb w zakresie systemu pieczy zastepczej oraz plac6wek

opiekuficzo-wychowawczych, za rok 2OI'7 .

14. Uchwata Nr xLl24/20I8 Rady Miasta Wfoctawek z dnia 27 marca 2018r.

w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizy.jnej Rady Miasta Wtoclawek

na 2018 rok.

Protok6l sporzadzilaI
Ewa Pranik
Inspektor BRM

Jolanta Skladanowska
Gtowny Specjalista BRM

50


